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SESION ORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DIA 
25 I ABRIL I 1997 

APROBACION, NO SEU CASO, DA ACTA DA SESION CELEBRADA O 21 
DE FEBREIRO DE 1997. 
DAR CONTA DAS RESOLUCIONS DICTADAS POLA ALCALDIA, DENDE A 
ÚLTIMA SESION ORDINARIA. 
DAR CONTA DA RESOLUCION DA ALCALDIA S/ COMPARECENCIA E 
PERSOACIÓN NO RECURSO CONTENCIOSO-ADMINISTRATIVO 
01/0000227/1997. 
DAR CONTA DA RESOLUCION DA ALCALDIA s/ COMPARECENCIA E 
PERSOACIÓN NO RECURSO CONTENCIOSO-ADMINISTRATIVO NÚMERO 02- 
4393/97. 

FACENDA, PATRIMONIO E PERSOAL: 
APROBACION, NO SEU CASO, ORZAMENTO XERAL DO CONCELLO PARA 
1997. 

APROBACIÓN, NO SEU CASO, CONVENIO ENTRE A XUNTA DE GALICIA 
E O CONCELLO DE REDONDELA E POSTA A DISPOSICION DA 
CONSELLERIA. DE EDUCACIÓN DUNHA PARCELA. DE TERREO PARA 
CONSTRUCCIÓN DUN CENTRO PÚBLICO DE EDUCACION INFANTIL E 
PRIMARIA. 
APROBACION, NO SEU CASO, ORDENANZA PREZO PUBLICO POLOS 
SERVICIOS PRESTADOS NA ESCOLA MUNICIPAL DE MUSICA. 

DAR CONTA DO EXPEDIENTE DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO 3/97. 

DEPORTES: 
9 .- APROBACION, NO SEU CASO, BASES REGULADORAS DA CONVOCATORIA 

DOS PREMIOS VIADUCTOS. 
10.- NOMEAMENTO CONSELLO DE ADMINISTRACIÓN DO CENTRO DEPORTIVO 

MUNICIPAL.



BENESTAR SQQIAL, MULLER E LQQEQEQQE: 
11.- 

12.- 

PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE BENESTAR SOCIAL, MULLER 
E XUVENTUDE, SOBRE CREACION DUNHA ILE. 

APROBACION, NO SEU CASO, DE BASES PARA A SELECCION DE 
PERSOAL DOCENTE PARA IMPARTICIÓN DE CURSOS DE FORMACION 
OCUPACIONAL. 

MOCIÓNS: 
13.- 

14.- 

15.- 

16.- 

MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G. S/ EMPREGO XUVENIL 
MOCION DO GRUPO MUNICIPAL D0 B.N.G., S/ RECOLLIDA SELECTIVA 
DO LIXO NO CONCELLO. 
MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ O PLAN DIRECTOR DE 
INFRAESTRUCTURAS FERROVIARIAS PARA GALICIA. 
MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., 
ENTIDADES DEPORTIVAS DO CONCELLO. 

S/ SUBVENCIONS 

MOCION D0 GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ CONSTITUCIÓN DO 
PATRONATODO DO CENTRO DEPORTIVO MUNICIPAL. 
MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., 
INFANTIL EN GALICIA. 

s/ A EDUCACION 

MOCION D0 GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ ATENCIÓN Ó ALUMNADO 
CON NECESIDADES EDUCATIVAS ESPECIAIS: PROXECTO DE 
ORDENACIÓN DA ORIENTACIÓN E MANTEMENTO ESTRUCTURA DE 
EQUIPOS PSICOPEDAGÓXICOS DE APOIO. 
MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ SOLICITUDE APOIO Ã 
MANIFESTACIÓN EN DEFENSA DO ENSINO PÚBLICO. 
SOLICITUDE CONCELLO PAZOS DE BORBEN, S/ MELLORA DA ESTRADA 
DE REDONDELA FORNELOS. 

ROGOS E PREGUNTAS. 

Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas 
do día vintecinco de Abril de mil novecentos noventa e sete, 
previa convocatoria, e baixo a Emesidencia do Sr. Alcalde-
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Presidente, D. AMADO RICON VIRULEGIO, reuníronse os Sres. 
Concelleiros/as: D. MANUEL ALONSO LEMOS, DONA. MARIA DEL CARMEN 
BASTOS RODRIGUEZ, D. JOSE BLANCO PUGA, DONA. FRANCISCA CANAL 
GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. GUMERSINDO FERNANDEZ MENDEZ, 
D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, D. XOSE LUIS GRANDE GRANDE, D. 
MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. LUIS ALBERTO MIGUEZ DOCAMPO, D. LUIS 
ALBERTO ORGE MIGUEZ, D. XOSE CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA. CECILIA 
PÉREZ ORGE, D. MANUEL PIÑEIRO COSTAS, D. FRANCISCO PUCH CASAL, 
D. XAIME REI BARREIRO, D. LUIS RODRIGUEZ VILARCHAN, D. JOSE 
MANUEL SOTO VIRULEGIO, e DONA. JOSEFA VILLAVERDE RODRIGUEZ, 
actuando como Secretario que certifica D. LUIS TORRADO VAZQUEZ, 
e coa asistencia do Sr. Interventor, D. MODESTO SOLLA SANZ, se 
constitúe (J Pleno do Iltmo. Concello, en sesión ordinaria, 
correspondente ó día da data, conforme á convocatoria e de 
acordo Cao Orde do Día remesada a tódolos Sres./as 
Concelleiros/as, coa antelación legalmente requerida. 

Non asistiu 0 SR. TORNERO LOPEZ. 

A Presidencia declarou aberta a sesión, en primeira 
convocatoria, procedéndose a trata-los asuntos da Orde do Dia.- 

1.- APROBACION NO SEU CASO DA ACTA DA SESIÓN 
CELEBRADA O 21 DE FEBREIRO DE 1997.- 

Pola Presidencia dase conta da Acta da sesión 
celebrada con carácter ordinario polo Pleno do Concello o dia 21 
de Febreiro de 1.997. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, prestoulle a súa aprobacion, sen 
formular reparo algún.- 

2.- DAR courn uns RESOLUCIÓNS DICTADAS POLA ALCALDIA 
DENDE A ÚLTIMA SESIÓN ORDINARIA.- 

Pola Presidencia dase conta das Resolucións dictadas 
pola Alcaldía dende o 19 de Febreiro Ó 23 de Abril de 1997. 

A Corporación quedou ENTERADA das Resolucións da 
Alcaldía anteriormente indicadas.-



3.- mm CONTA na RESOLUCIÓN na ALCALDÍA s¿ 
COMPARECENCIA E paasonçróu no nkggnso cgmsugroïnnnmrsrmrxvo 
o1¿oooo227¿1997.- 

Pola Presidencia dase conta da Resoluciõn.dictada pola 
Alcaldía con data 2 de Abril de 1997, que transcrita dí: 

"Visto o escrito da Sección Primeira da Sala do 
Contencioso-Administrativo do Tribunal Superior de Xustiza de 
Galicia, de data 27 de Febreiro de 1997, rexistrado de entrada 
baixo c) número 1222, do '7 de Marzo de 1997, polo que -en 
cumprimento do acordado pola devandita Sala no Recurso 
Contencioso-Administrativo número 01/0000227/1997, interposto 
por Dê. NIEVES BOULLOSA RODRIGUEZ, contra Resolución da Alcaldía 
de 20.12.96 desestimatoria de recurso ord. C/ otra do Tribunal 
Calificador, sobre probas oposición libre 3 prazas de Auxiliares 
Administrativos (10.12.96)-, se reclama o expediente 
administrativo, se empraza a esta corporación e se a require 
para que a resolución que se dicte acordando a remisión do 
expediente sexa notificada de inmediato a cantos nel aparezan 
como interesados, emprazandoos para que poidan comparecer e 
persoarse en autos, pola presente e ó abeiro do previsto no 
Artigo 41.22 do Real Decreto 2568/86 do 28 de Novembro, polo que 
se aproba o Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime 
Xurídico das Entidades Locais, en relación co Artigo 50.17 do 
mesmo corpo legal, esta Alcaldía 

R E 5 O L V E 

PRIMEIRO.- Remitir á Sección Primeira da Sala do 
Contencioso-Administrativo do Tribunal Superior de Xustiza de 
Galicia o expediente administrativo solicitado. 

SEGUNDO.- Acorda-la comparecencia. e persoación do 
Concello de Redondela nos autos do recurso contencioso- 
administrativo número 01/0000227/1997, mediante o avogado 
adscrito ó servicio xuridico-contencioso deste Concello, D. Luis 
Alfonso Pereira Fernández. 

TERCEIRO.- Notificar, de inmediato, a presente 
Resolución, a cantos aparecen como interesados no expediente 
administrativo, excepto á recurrente, a saber: 

a).- Dê. SONIA SANCHEZ-MUÑOZ REDONDO, domiciliada na 
rúa Benito Vigo, núm. 14-19, A Estrada. 

b).- D. JOSE RAMON MATO LODEIRO , domiciliado na rúa 
Pai Crespo, 4-39 B, Redondela. 
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c).- Dê. MARIA TERESA LOPEZ GONZALEZ, domiciliada en 
Avda. de Mendiño, n9 5-29 B, Redondela. 

Emprazándoos para que poidan comparecer e persoarse 
nos autos mediante Procurador con asistencia de Letrado ou 
valéndose tan só de avogado con poder ó efecto no prazo de nove 
días, incorporándose ó expediente estas notificacións para 
emprazamento, segundo dispón o Artigo 64 da Lei da Xurisdicción 
Contencioso Administrativa, reformada pola Lei 10/1992, do 30 de 
Abril. 

CUARTO.- Dar conta da presente Resolución ó Concello 
Pleno, na primeira sesión que celebre.- 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións- 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro do 
BNG Sr. Pazos Docampo manifesta que apoia a Resolución, pero que 
nembargantes houbo tempo de abondo para acordalo polo Concello. 

O Concello Pleno, quedou ENTERADO.- 

4.- DAR CONTA DA RESOLUCIÓN DA ALCALDÍA SL 
COMPARECENCIA E PERSOACIÓN NO RECURSO CONTENCIOSO-ADMINISTRATIVO 
NÚMERO o2-4393¿97.- 

Pola Presidencia dase conta de Resolución dictada pola 
Alcaldía con data 10 de Abril de 1997, que transcrita di: 

"Visto o escrito da Consellería de Política 
Territorial, Obras Públicas e Vivenda de data 2 de Abril de 
1997, rexistrado de entrada neste Concello baixo o número 1723, 
do 4 de Abril, polo que -en cumprimento do acordado pola Sala do 
Contencioso-Administrativo no recurso número 02-4393/97, 
interposto por D. JAIME CERQUEIRA CABALEIRO, contra Resolución 
da CPTOPV, de 26-12-96, desestimatoria do recurso ordinario T- 
0579/96, contra outra da Dirección Xeral de Obras Públicas e 
Transportes, de 01-09-96, que establece o servicio de transporte 
público discrecional en autotaxi no aeroporto de Peinador, 
emprazando a esta Corporación, en cumprimento do disposto no 
Artigo 64 da Lei Regulador da xurisdicción Contencioso- 

_ 
Administrativa, reformada pola Lei 10/1992 de 30 de Abril, para 
que poida comparecer e persoarse en autos no prazo de nove dias, 
pola presente e ó abeiro do previsto no Artigo 41.22 do Real 
Decreto 2568/86 do 28 de Novembro, polo que se aproba o 
Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime Xurídico das 
Entidades Locais, en relación co Artigo 50.17 do mesmo corpo 
legal, esta Alcaldía



R E S O L V E 

PRIMEIRO.- Acorda-la comparecencia e persoación do 
Concello de Redondela nos autos do recurso contencioso- 
administrativo número 02-4393/97, mediante o avogado adscrito ó 
servicio xurídico-contencioso deste Concello, D. Luis Alfonso 
Pereira Fernández. 

SEGUNDO.- Dar conta da presente Resolución ó Concello 
Pleno, na primeira sesión que celebre." 

Pola Presidencia ábrese c› correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia Ó Concelleiro do 
BNG Sr. Pazos Docampo, por este se manifesta que está de acordo 
coa Resolución, pero que nembargantes houbo tempo dabondo para 
trae-lo asunto ó Pleno. 

O Concello Pleno, quedou ENTERADO.- 

5.- APROBACIÓN. NO SEU CASO. ORZAMENTO XERAL DO 
CONCELLO PARA 1997.- 

Pola Presidencia preséntase para a súa aprobación.po1o 
Pleno do Concello, do expediente relativo ó Orzamento da 
Entidade Local para a anulaidade de 1.997, no que se inclüe a 
seguinte documentación: Memoria da Alcaldia e memoria económico 
financeira; Liquidación do Presuposto do exercicio anterior; 
Resume Orzamento de 1997; Gastos Orzamento 1997; Ingresos 
Orzamento 1997; Anexo de investimentos; Cadro de Persoal; 
Orzamento do Organismo autónomo "Centro Deportivo Municipal"; 
Orzamento de Organismo autónomo "Conservatorio de Música"; 
Informe económico-financeiro do Sr. Interventor; as Bases de 
execución, créditos a recoñecer extraxudicialmente ea demáis 
documentación engadida no expediente. 

Así mesmo, con data 22 de Abril de 1997, a Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal na súa xuntanza do 
22 de Abril de 1997, emite dictame propoñendo a aprobación do 
Orzamento, que comprende: 
Orzamento do Concello ........... 1.344.953.055.- Ptas. 
Organismos Autónomos:
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- Centro Deportivo Municipal .... 6.941.401.- Ptas. 
- Conservatorio de Música ....... 26.698.071.- Ptas. 
Orzamento consolidado ........... 1.349.739.055.- Ptas. 

_ 
Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 

intervencións. 
Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 

PAZÇS_ DOCAMPO, por este sinálase que as propostas de 
modificación non supoñen control de gastos. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que na cuestión de ensino síguese a liña do PP, que 
supón un deterioro do ensino público, que o PP pretende, a 
través da Xunta, transferi-lo seu financiamento ó Concello, e 
que no Convenio non débese de autorizar a exención de impostos 
e taxas, chegándose a que estudiará quen poida facelo atendendo 
os seus recursos económicos. Aludindo así mesmo a outro convenio 
de dous millóns de pesetas concertado por este Concello con 
RADIO VOZ, coa finalidade de que se informe en relación co 
deporte considerando que esa é a misión do periódico e 
considerando polo tanto ese convenio supón tira-los cartos do 
Concello. 

Na súa intervención manifesta o aludido Sr. 
Concelleiro que moitas das súas propostas non foron tidas en 
consideración como o referente a que as cuestións das 
subvencións sexan competencia do Pleno, así como que o argumento 
de regulariza-las subvencións non se ve por ningún lado, tendo 
en conta as resolucións do Sr. Alcalde que se miraron con 
anterioridade. 

Di o citado Sr. Concelleiro que destaca no Orzamento 
a contia de cento quince millóns de pesetas en xuros, que 
hipotecan o Orzamento, ainda que considera que non é só 
responsabilidade do PP; indica que a privatización dos servicios 
públicos é un nido de problemas e que na política da muller 
séguese renqueando, non vendo fácil que haxa ingresos para os 
gastos previstos na axuda a domicilio. 

Manifesta. o citado Sr. Concelleiro que os gastos 
_ 
referentes á garda civil, son cuestión do Estado, como tampouco 
pertencen a este Concello os gastos do Centro de Saúde de 
Redondela, e estima que a Xunta vai eliminando gastos de 
servicios básicos.



~
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~ Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
facendo referencia a que nos Centros públicos hai cabida para 
preescolares, e iso supón tira-lo diñeiro; no alumado público 
gástase endemasía, e polo que respecta ó lixo c) BNG xa se 
plantexou polo seu reciclaxe que non se fai e só se traslada o 
mesmo a Cerdeda, o que supón moitos cartos, merecendo o grupo de 
goberno neste tema un suspenso. 

Nos distintos gastos do orzamento sinala o citado Sr. 
Concelleiro que en festas vanse gastar dezaoito ¡millóns de 
pesetas, e que en cultura e deportes se gastaron 21 millóns de 
pesetas, se ter en conta o criterio dos demáis grupos políticos. 
Asi mesmo fai referencia a que a privatización da nómina do 
persoal do Concello suporá un gastos dun millón de pesetas 
aproximadamente, e que o Concello outórgalle ó Centro Cultural 
de Cesantes unha subvención de dous millóns de pesetas. 

Sinala por outro lado que non lle queda claro o 
informe do Sr. Secretario sobre a creación de prazas de persoal. 

Polo Sr. Secretario acláreselle que xa está indicado 
no seu informe que legalmente existe unha limitación para a 
dotación no Orzamento de novas prazas de persoal segundo dispón 
a Lei 12/96. 

Remata a súa intervención manifestando que votará en 
contra da aprobación do presente Orzamento. 

Concedida.a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, manifesta que polo PSdeG-PSOE se fixeron ó 
goberno propostas para a renegociación da débeda e o 
recoñecemento extraxudicial de créditos e non se lles fixo caso, 
pero que non obstante se lle van a ofrecer máis alterantivas ó 
grupo de goberno para resolver eses temas. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro, 
indicando que nos ingresos do citado orzamento, pártese dun 
déficit inicial de aproximadamente 150 millóns de pesetas, que 
vería dado pola reducción das aportacións do Estado nunha contía 
de 90 millóns de pesetas e polo que se deixe de recadar en 
impostos e taxas pola suspensión de licencias nunha contía 
aproximada de 60 millóns de pesetas. Fala así mesmo da débeda 
con FENOSA aínda que se falou co Sr. Lemos de negociacións con 
esa empresa para pagos das débedas, dicindo a continuación que 
lles falta imaxinación ó equipo de goberno para obtención de 
ingresos, e que non se recada por inspección urbanística, xa que 
se está adicado ó equipo de goberno. Así mesmo manifesta que xa 
dixo noutra ocasión que o equipo de goberno vai a reventa-la 
caixa, pero non só eso, pero xa se a levaron, e fala de seguido 
do asunto da recollida do lixo, dicindo que só lle pagaron unha 
factura á empresa que realiza tal servicio, aludindo que o 
anterior equipo de goberno pagáballe a més vencido por recollida

~
~ ~~~~ ~~~
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do lixo a súa factura, e sinala que co de FENOSA séguese coa 
mesma historia, 

Manifesta seguidamente que a política orzamentaria de 
que presumía o equipo de goberno non aparece por ningún lado. En 
gastos en materia de persoalse produxeron enganos ós 
concelleiros e ós veciños a través da prensa. Se dixo que se 
aumentaba a plantilla da limpeza o que non se mira por ningún 
lado. E pregunta ó equipo de goberno como se van a paga-las 
novas prazas de persoal senón se aumentan os ingresos. Con 
respecto á creación de prazas de persoal deste Concello, alude 
ás trabas para a contratación de persoal que nese senso se 
solicita polo equipo de goberno un informe á CEPAM, co que se 
pide antes do informe que se solicita ós Sres. Secretario e 
Interventor, dicindo que xa sabía que ían a cometer ilegalidade 
e que non podian impedila polas trabas do goberno central para 
a contratación de persoal, e que si antes se criticaba ó goberno 
anterior polo asunto dos asesores, agora pretenden crear prazas 
de asesores en maior cantidade, facendo o contrario do que din. 

Que polo que respecta a LENDA están de acordo que a 
consignación poida ser superior a un millón de pesetas, pero 
pídelle ó equipo de goberno que se lles paguen as mensualidades 
que non o fan ata agora. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que é chocante que para o ensino se asinen pouco máis de 
tres millóns de pesetas, o que lle resulta extrano tendo en 
conta o convenio que se pretende asinar coa Xunta, e alude á 
falta de xestión, sinalando que polo Sr. Alcalde se dixo na 
Deputación se incorpore ó orzamento, e ou minte na Deputación, 
ou minte aquí. 

Polo que respecta a FENOSA e continuando a súa 
intervención o aludido Sr. Concelleiro dí que no Orzamento se 
consignan 57 millóns de pesetas, e no ano pasado gastáronse máis 
cartos, e tampouco chegarán os 135 millóns de pesetas que 
figuran na partida do orzamento para recollida e transporte do 
lixo. 

seguidamente fala o Sr. González Iglesias das 
subvencións para centros culturais de Cesantes, Reboreda, etc., 
indicando que debe poñe-lo diñeiro a Conselleria de Cultura da 
Xunta de Galicia, en lugar de repartir libros, e polo que fai 
referencia como se pode entender a consignación de 250.000.- 
pesetas para a OMIC, tendo en conta os gastos previstos, 

, 
indicando por outro lado que se supón que haberá subvencións que 
deberian de consignarse no orzamento, pero que o medo a que non 
llas dên debe de facer que non se poñan. 

Na súa intervención o citado Sr. Concelleiro fala da 
súa curiosidade por saber a que corresponde unha consignación de 
seis millóns de pesetas para proxectos de complexidade tecnica.



Alude ó asesor Llano de la Concha que asesora a este Concello e 
que fai proxectos para outros Concellos, interesando que si na 
cantidade antes citada está incluida o que cobra o seu xenro. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicado que para a sinalización vertical se consigna un millón 
e medio de pesetas, cando lle regalaron a unha empresa esa 
sinalización sen ningún tipo de concurso, manifestando que 
votará en contra da aprobación do Orzamento municipal de 1997. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. MIGUEZ DOCAMPO, por este sinálase que falará en castelán 
manifestando que non lle sorprende que estean preocupados coas 
eleccións, e polo que respecta ó desfase de ingresos e gastos 
hai que ser realista, facendo alusión a que a liquidación do 
exercicio de 1996, vai a ser positiva a pesar do criterio 
negativo manifestado ata agora neste Pleno. 

Continúa na súa intervención o referido Sr. 
Concelleiro indicando que o recoñecemento de créditos se refire 
a facturas sen consignación orzamentaria por un importe 
aproximado de trescentos millóns de pesetas, dos que 270 millóns 
de pesetas considera de difícil pago, e que polo anterior equipo 
de goberno tampouco se cobraban multas por infraccións 
urbanísticas. 

seguidamente o citado Sr. Concelleiro diríxese ó 
Concelleiro Sr. Pazos Docampo indicándolle que non utilize o 
término de comisario político, que non se dá no seu partido, que 
ó mellor é un término do seu, e dende logo empregado pola 
esquerda, e que con respecto ás taxas do ensino a que alude o 
Concelleiro Sr. Pazos Docampo, antes tampouco se cobraban, e 
referente ó mantemento das escolas de todos é coñecido que se 
fai, e que si ben o Concelleiro Sr. Pazos Docampo dí que deben 
de ser atendidos os servicios e os intereses dos cidadáns, por 
outro lado o referido señor concelleiro critica os gastos do 
Orzamento no ensino e os correspondentes á garda civil, e que 
con respecto ás contratacións de persoal considera que hai 
limitacións legais pero que previa a súa xustificación pode 
levarse a cabo a mesma. 

Na súa intervención o Concelleiro Sr. Míguez Docampo, 
refírese ó Concelleiro Sr. González Iglesias indicándolle que 
lle ilustra <3 tema da Deputación ós que sempre sole facer 
referencia e que outorgan a este Pleno un aire divertido. Polo 
que se refire á disminución de ingresos do Estado a que fixo 
referencia o concelleiro Sr. González Iglesias, 0 Sr. 
Concelleiro que fala non comparte ese criterio, sinalando que 
debe ser debido a un incremento producido en anos anteriores na 
participación dos ingresos do Estado ó Concello, e polo que se 
refire ó non rexistro de subvencións tamén aludidas polo Sr. 
Concelleiro do PSdeG-PSOE antes citado, só se fan figurar no
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Orzamento aquelas que figuran rexistradas como oficialmente 
outorgadas ó Concello, ó contrario do que facía o PSOE con 
anterioridade. 

Continúa a súa intervención o concelleiro Sr. Míguez 
Docampo, indicando que o exposto respecto de FENOSA non é certo 
e que pasou vergoña o que fala respecto de acordos de pago a esa 
empresa que non se cumpriron, e no referente ó lixo que tampouco 
é certo que porque non se paga non se recolle o mesmo, senón que 
depende doutras motivacións que se dan dentro da comunidade 
galega. 

Seguindo na súa contestaicõn ó Sr. concelleiro antes 
citado, prodúcelle simpatía o seu criterio no referente ó 
persoal, pero máis no tema do PXOU, xa que xa se explicou que 
fai falta un arquitecto, un delineante, e un auxiliar, que non 
hai ningún pago ilegal a ningún técnico e que entre outros 
proxectos técnicos destaca os referentes ás obras do Concello 
que non se executaron polo anterior equipo de goberno, e que 
poden perderse as subvencións concedidas para tal finalidade. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
pedindo o consenso doutros grupos políticos para a aprobación do 
Orzamento Municipal do presente ano. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. ALONSO LEMOS, considera que o presente Orzamento é 
consecuente coa realidade, falando da mala xestión do goberno 
anterior, dicindo que os servicios funcionan moito mellor, e que 
o BNG e o PSdeG-PSOE son os que marcaron as directrices da vía 
de circumbalación por Reboreda, falando de prepotencia e malos 
servicios os xestionados polo PSdeG-PSOE e considera ó BNG como 
un escudo do partido antes citado. 

Continúa a súa intervención o Concelleiro Sr. Alonso 
Lemos dicindo que o técnico que está explicando o PXOU é un 
técnico que sabe o que explica e non un tecniquillo como o que 
Vde., referíndose ó PSdeG-PSOE puxeron cando o avance estivo en 
información pública, e que mentres non se deixe de presta-los 
servicios se van a paga-los impostos, e que os veciños non teñen 
culpa da mala xestión do PSdeG-PSOE e do BNG. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este critícase ó Concelleiro Sr. Alonso 
Lemos, ó que considera que descoñece en absoluto tanto o tema 
urbanístico coma o tema económico. 

Continúa na súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que coida que o PP non defendeu o orzamento que presenta 
neste Pleno, non explicando porque se fai este e non outro 
orzamento, dicindo que como mínimo hai un desfase inicial de 140



~
~~~
~ 

~~~ millóns de pesetas. Manifesta asi mesmo que o término de 
comisario politico o considera como un término leninista é un 
erro do que o expuxo, pero considera que a persoa a que se 
refería con ese término ben a controla-las decisións do Sr. 
A ca de. 

Por outro lado manifesta c› Sr. Pazos Docampo que 
noutros Concellos os gastos de pavillõns, ensino e sanidade, 
etc., os paga a Xunta, e considera que si neste Concello non 
ocurre así, é debido á falta de xestión do equipo de goberno, 
considerando que é tira-los cartos as exencións que nesas 
cuestións se prevén a favor da Xunta, e remata a súa 
intervención dicindo que a situación económica é delicada, pero 
que os cartos gástanse inutilmente, e que votará en contra da 
aprobación do Orzamento. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que a desviación que 
figura no PXOU a votaron Vdes., e que zanjado ese tema vamos a 
trata—1os temas orzamentarios. Neste senso manifesta que si 
había crisis económica deberon de tomarse as medidas oportunas, 
o que non se fixo, empeorándose a crise e falando dunha 
operación de préstamo concertada a interés fixo que está 
producindo unha perda de cartos ó Concello pola baixada dos 
xuros, e pregunta porque non se refinancia a débeda, e por outro 
lado lamenta a inxenuidade do Sr. Alonso Lemos de promesas de 
miles de millóns dicindo que non ten a valentía politica para 
facer frente ós problemas e explicarllos ós cidadáns.

~

~
~ 

Continúa na súa intervención o Concelleiro Sr. 
González Iglesias dicindo que no Orzamento formulado polo PSdeG- 
PSOE, si ían consignacións por multas urbanísticas que neste non 
van e sinala que non sabe de que vai o PP e o Orzamento. 

No seu parlamento indica ó sr. concelleiro antes 
aludido que os partidos de esquerdas falan de comisarios 
politicos e os de dereitas de amigos, considerando inmoral que 
un funcionario teña despacho privado e que no mesmo se fagan 
proxectos que logo se cobran con diñeiro público. 

Noutro orde de cousas manifesta o Concelleiro Sr. 
González Iglesias que polo anterior equipo de goberno tense 
reclamado taxas a RENFE, e dí con respecto ó Centro Cultural de 
Chapela que o que antes ia a face-lo PSdeG-PSOE, que foi 
criticado polo PP, coa adquisición da "Horta do Cura", despois 
de moitos meses pretende facelo o equipo de goberno, pero onde 
antes se tiña previsto un orzamento de 15 millóns de pesetas, 
agora consignánse 30 millóns de pesetas, e con respecto ás 
subvencións indica que si se xestiona ben e hai seguridade de 
recibilas, si se poden consignar no Orzamento Municipal. 

Concelleiro~ Remata a súa intervención o citado Sr. 

~ ~~
~
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dicindo que si o que dixo na Deputación o Sr. Alcalde non lle 
deu comunicación o seu grupo de goberno, é problema seu, e que 
pode probalo que dí coa acta correspondente.

a - Concedida a palabra pola Presidencia o Concelleiro 
SR. MIGUEZ DOCAMPO, por este sinálase que non vai a entrar nos 
motivos de como se xenerou a débeda neste Concello, pero que a 
veces resulta máis caro a renegociación da mesma, aludindo tamén 
a distintas formas de xeneración do gasto no asunto do 
transporte do lixo, e que con respecto ó tema do terreo de 
Chapela, o anterior equipo de goberno levou a cabo o 
correspondente concurso para a adquisición do citado terreo pero 
quedou deserto o mesmo. 

Remata a súa intervención pedindo á Presidencia que se 
someta a votación a aprobación do Orzamento Municipal deste 
Concello para 1997, segundo dictame favorable da Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal, e así mesmo 
resolvendo os reparos formulados polo Sr. Interventor deste 
Concello. 

Pola Presidencia e non habendo unanimidade de 
criterios, sométese a votación o dictame emitido en data 22 de 
Abril de 1997 pola Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio 
e Persoal sobre o Orzamento Municipal de 1997, resolvéndose así 
mesmo os reparos formulados polo Sr. Interventor ó citado 
Orzamento. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan 
en contra da aprobación do Orzamento citado, os Sres./a 
Concelleiros/a do PSdeG-PSOE (6), e os Sres./a Concelleiros do 
BNG (3); votan a favor da súa aprobación, os Sres./as 
Concelleiros/as do PP (9), e os Sres. Concelleiros do Grupo 
Mixto (2). Na súa consecuencia o Concello Pleno, acordou: 

PRIMEIRO.- Aprobar provisoriamente, resolvendo así 
mesmo os reparos formulados polo Sr. Interventor, o Presuposto 
Xeral consolidado para o exercicio de 1997, as súas Bases de 
execución, cadro de persoal, anexo de investimentos, créditos a 
recoñecer extraxudicialmente, e demais documentación engadida no 
expediente, de acordo co seguinte resume: 

E 

A).- ORZAMENTO DO CONCELLO 
INGRESOS: 
CAP. DENOMINACION PESETAS 

1 IMPOSTOS DIRECTOS 339.511.907.-
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IMPOSTOS INDIRECTOS 
TAXAS E OUTROS INGRESOS 
TRANSFERENCIAS CORRENTES 
INGRESOS PATRIMONIAIS 
TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 
ACTIVOS FINANCEIROS 
PASIVOS FINANCEIROS 
TOTAL INGRESOS 

soooqmmar-ww 

GASTOS:~~ CAP. DENOMINACION~ 
1 GASTOS DE PERSOAL 
2 GASTOS EN BENS CORRENTES 

E SERVICIOS 
GASTOS FINANCEIROS 
TRANSFERENCIAS CORRENTES ¡(>00 

INVERSIONS REAIS 
TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 
ACTIVOS FINANCEIROS 
PASIVOS FINANCEIROS 
TOTAL GASTOS 

\occam 

MUNICIPAL: 
ESTADO DE INGRESOS: 
A).- OPERACIONS CORRENTES 
1.- IMPOSTOS DIRECTOS 
2.- IMPOSTOS INDIRECTOS 
3.- TAXAS E OUTROS INGRESOS . . . . .. 
4.- TRANSFERENCIAS CORRENTES ..... 
5.- INGRESOS PATRIMONIAIS~

~ OPERACIONS DE CAPITAL ENAXENACION DE INVESTIMENTOS 
TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 
ACTIVOS FINANCEIROS 
PASIVOS FINANCEIROS 

B).- 
s.- 
7.- 
a.- 
9_- ~~ 
ESTADO DE GASTOS:

~~~ 
57.350.000.- 

201.489.672.- 
492.287.934.- 

1.800.000.- 
ENAXENACION DE INVESTIMENTOS REAIS 894.075.- 

70.958.694.- 
2.000.000.- 

178.660.773.- 
1.344.953.055.- 

PESETAS ~~ 
402.659.666.- PTAS 
398.789.105.- 
115.926.729.- 
66.658.327.- 

243.617.467.- 
15.875.000.- 
2.000.000.* 
99.426.761.- 

1.344.953.055.- 

B).- ORZAMENTO DO ORGANISMO AUTONOMO "CENTRO DEPORTIVO 

~~
~~ 

300.000.- 
6.535.401.- 

96.000.- 

6.941.401.-

~ ~~ ~ 
~~ ~

~~
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A).- OPERACIONS CORRENTES 
1.- GASTOS DE PERSOAL .................. 3.037.653.- 
2.- GASTOS DE BENS CORRENTES E SERVICIOS 3.903.748.- 
3.- GASTOS FINANCEIROS ..... 
4.- TRANSFERENCIAS CORRENTES 
B).- OPERACIONS DE CAPITAL 
6.- INVESTIMENTOS REAIS 
7.- TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 
8.- ACTIVOS FINANCEIROS 
9.- PASIVOS FINANCEIROS 

C).- ORZAMENTO DO ORGANISMO AUTONOMO “CONSERVATORIO DE MUSICA": 

ESTADO DE GASTOS: 
A).- OPERACIONS CORRENTES 
CAPITULOS: 

GASTOS DE PERSOAL 24.327.000.- 
GASTOS EN BENS CORRENTES 
E DE SERVICIOS 580.000.- 
GASTOS FINANCEIROS 
TRANSFERENCIAS CORRENTES 
OPERACIONS DE CAPITAL 
INVERSIONS REAIS 1.391.071.- 
TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 
ACTIVOS FINANCEIROS 
PASIVOS FINANCEIROS 

TOTAL 26.698.07l.- 

ESTADO DE INGRESOS: 
A).- OPERACIONS CORRENTES 

_CAPITULOS 
IMPOSTOS DIRECTOS 
IMPOSTOS INDIRECTOS 
TAXAS E OUTROS INGRESOS 2.880.000.- 
TRANSFERENCIAS CORRENTES 23.818.071.-



OPERACIONS DE CAPITAL 
ENAXENACION DE INV. REAIS 
TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 
ACTIVOS FINANCEIROS 
PASIVOS FINANCEIROS 
TOTAL 26.698.071.- 

D).- RESUME D0 PRESUPOSTO CONSOLIDAO: 
INGRESOS: 
CAP. 
CAP. 
CAP. 
CAP. 
CAP. 
CAP. 
CAP. 
CAP. 
CAP. 

IMPOSTOS DIRECTOS 339.511.907.- 
IMPOSTOS INDIRECTOS 57.350.000.- 
TAXAS E OUTROS INGRESOS 204.679.672.- 
TRANSFERENCIAS CORRENTES 493.787.934.- 
INGRESOS PATRIMONIAIS 1.896.000.- 
ENAXENACION INVESTI. 894.075.- 
TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 70.958.694.- 
ACTIVOS FINANCEIROS 2.000.000.- 
PASIVOS FINANCEIROS 178.660.773.- 

xoooqowmpwtxn-a 

TOTAL INGRESOS .... 1.349.739.055.- 

GASTOS: 

Cap. GASTOS DE PERSOAL 403.836.847.- 
CAP. GASTOS EN BENS C. E SERVICIOS 400.606.853.- 
CAP. GASTOS FINANCEIROS 115.926.729.- 
CAP. TRANSFERENCIAS CORRENTES 67.058.327.- 
CAP. INVESTIMENTOS REAIS 245.008.538.- 
CAP. TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 15.875.000.- 
CAP. ACTIVOS FINANCEIROS 2.000.000.- 
CAP. PASIVOS FINANCEIROS 99.426.761.- 

TOTAL GASTOS 1.349.739.055.- 

RELACION DE POSTOS DE TRABALLO
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A).- FUNCIONARIOS DE CARREIRA 

!¿QB2E QQTAQL !AQ¿ OCUP. DENONIN Esc. SUB.ESC. CLAsE 
1 1 O 1 SECRETARIO HAB.NAC. SECRETARIO SUPERIOR 

CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
PRIMEIRA A 30 LICENCIADO 

NLORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENONIN Esc. SUB.ESC. CLASE 
2 1 O 1 INTERVENTOR HAB.NAC. INT-TESOR. 

SUPERIOR
_ 

CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
PRIMEIRA A 30 LICENCIADO 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 

3 1 O 1 TESOREIRO HAB.NAC. INT-TESOR. SUPERIOR 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
PRIMEIRA A 30 LICENCIADO 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENONIN Esc. SUB.ESC. CLASE 

4 1 0 1 TECNICO ADM.XERAL TÉCNICA 
CATEGORIA GRUPO N.C.n. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 

A 24 LICENCIADO 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 

5 5 2 3 ADTVOS ADM.XERAL ADTVA 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 

C 20 B.SUPERIOR UNHA PRAZA D NOVA 
CREACION 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN Esc. SUB.ESC. QLAQE 

6 13 1 12 AUXILIARES ADM.XERAL AUXILIAR 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 

D 16 G.ESCOLAR UNHA PRAZA D NOVA 
CREACION 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. QLASE 

7 1 0 1 ORDENANZA ADM.XERAL SUBALTERNA 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 

E 14 G.ESCOLAR 

N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN Esc. SUB.ESC. QLAQE 
8 1 1 O ARQUITECTO ADM.EsPECIAL TECNICA 

TEC.SUP _ , 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 

A 24 

A 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN EâQ¿ âQë¿Eâg¿ QLAÃE 

9 1 O 1 APARELLADOR ADM.ESP. TECNICA TEC.MED 

CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN Qggg3!AQ1Q!5 
B 24 T.MEDIO SUP.



HLQBQE 2Q2Ag¿ !;Q¿ OCUP. DENOMIN asc. sUB.E5c. QLASE 
1o 1 1 0 ENXEÑEIRO ADM.ESP. TÉCNICA TEC.MED 

CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
B 22 T.MEDIO SUP. UNHA PRAZA D. NOVA 

CREACI 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.E . CLASE 

11 1 1 O SARX-XEFE ADM.ESP SERV.ESP. POLICIA 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
SARXENTO C 20 G.ESCOLAR 

!¿QBQE QQ2gQ¿ VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 
12 1 O 1 ASIST.SOC. ADM.ESP. TEC.MEDIA 

TEC.ME 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
ASIST.SOCIAL B 24 DIPLOMADO 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 

13 1 1 O INSPCT.OBRA ADM.ESP. SERV.ESP 
COM.ES 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 

B 22 

N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 
14 2 O 2 CABOS ADM.ESP. SERV.ESP 

POLICIA 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 

CABO D 18 G.ESCOLAR 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 

15 21 3 18 AXENTES P ADM.ESP SERV.ESP. 
POLICIA 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
AXENTE POL D 16 G.ESCOLAR TRES PRAZAS NOVA CREACIÓN 

N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 
16 3 3 0 AUx.PoLIcIA ADM.ESP SERV.ESP 

CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
AUX.POLICIA E 14 NOVA CREACIÓN: 

6 MESES XOR. 
N.0RDE nornc. vAC. OCUP. nnnonxn asc. sgg.Esc. CLASE 

17 1 1 0 PROGRAMADOR AD.ESP SERV.ESPE. 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
PROG.INFOR. c 20 F.P. 2 UNHA PRAZA DE NOVA CRACIÓN 
N.ORDE DOTAC. VAC. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 

18 1 O 1 ENCARGADO ADM.ESP SERV.ESP 
P.OFICIO 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
ENCARGADO C 20 B.SUPERIOR



TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
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!¿QBQE DOTAC. VAQ. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 
19 9 

_ 
O 9 OFICIAIS ADM.ESP. SERV.ESP 

P.OFICIOS 
CATEGORIA GRUPO N.C.D. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
OFICIAIS D 16 G.ESCOLAR 
N.ORDE DOTAC. vAg. OCUP. DENOMIN ESC. SUB.ESC. CLASE 

20 1 o 1 OPERARIOS ADM.ESP SERV.ESP 
P.OFICIOS 
CATEGORIA GRUPO N.C.n. TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
OPERARIOS E 14 G.ESCOLAR 
TOTAL: DOTC.: 67; VAC.: 14; OCUP.: 53 

B).- PERSOAL LABORAL FIXO TEMPO COMPLETO 
N9 ORDE DOTC. VAC. ocup DENOMINACION CATEGORIA 

1 1 o 1 BIBLIOTEC. BIBLIOTEC. 
TITULACIÓN o3sEnvACIoNs 
SUP/BACSUP/DIP 
ue ORDE DOTC. VAC. ÓCUP DENOMINACIÓN QA:EQQg1A_ 

2 1 o 1 DELINEANTE DELIEANTE 
TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
F.P.2 
N9 ORDE nome. VAC. ocur DENOMINACION QAIEQQ31A_ 

3 2 0 2 OFICIAIS OFICIAIS 
TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
G. ESCOLAR 
N9 ORDE DÓTC. VAC. ocup DENOMINACION QAEEQQBLA_ 

4 1 o 1 OF.XARDÍN OFICIAL 
TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
G. ESCOLAR 
N9 ORDE DOTC. VAC. OCUP DENOMINACION QAEEQQELA_ 

5 2 O 2 OF.ELECTRIC. OFICIAL 

G. ESCOLAR 
N9 ORDE DOTC. VAC. OCUP DENOMINACION QAEEQQELA_ 

6 2 1 1 OF. CARPINT. OFICIAL 
TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 

N9 ORDE DOTC. VAC. ocup DENOMINACION QAEEQQBLA_ 
7 1 1 o OF.ESP. MAQ.O.P. OFICIAL 

TITULACIÓN OBSERVACIÓNS 
G. ESCOLAR



HÉ_QBQE DQIQ¿ !AQ¿ OCUP DENQQINACION QATEGORIA 
8 1 O 1 CHÓFER CONDUC. OFICIAL 

:;2HLAQLQ!_ gBsBnvAcIoNs 
G. ESCOLAR 

H2_Q3QE QQ2Q¿ VAC. OCUP DENOMINACION CATEGORIA 
9 11 4 7 OP.OBRAS.SERV. OPERARIOS 

ELEHLAQLQE_ OBSERVACIÓNS 
ESCOLARIDADE 
ue onna DOTC. ocur nBNoMINAcIoN CATEGORIA 

1o 6 2 OP.LIMPEZA OPERARIOS 
ELEHLAQLQE_ oBsBnvAcIoNs 
ESCOLARIDADE 
N9 ORDE DOTC. OCUP DENQQINACIQN CATEGORIA 

11 2 O OP.XARDIÑERÍA OPERARIOS 
TITULACIÓN OBSERVACIONS 
ESCOLARIDADE 
N9 ORDE DOTC. VAC. OCUP DENOMINACION CATEGORIA 

12 1 1 O CONSERXE CONSERXE 
TITULACIÓN gnszavngxons 
ESCOLARIDADE 
TOTAL: DOTC.: 31; VAC.: 13; OCP.: 18 

C).- PERSOAL LABORAL FIXO A TEMPO PARCIAL 
N9 onnn noTc. vAc. ocup DENOMINACION CATEGORIA 

1 3 2 1 LIMPADORAS LIMPADORAS 
TITULACIÓN oBsBnvAcIoNs 
ESCOLARIDADE 2 PRAZAS OCUPADAS INTERINAMENTE 
N9 ORDE noTc. VAQ. OCUP DENOMINACION CATEGORIA 

2 1 1 o Ax. BIBLIOTECA Ax. BIBLIOTECA 
TITULACIÓN oBsERvAcIous 
G. ESCOLAR PRAZA ocUPADA INTERINAMENTE 
TOTAL: DOTC.: 4; VAC.: 3; OCUP.: 1 

D).- PERSOAL LABORAL TEMPORAL TEMPO COMPLETO 
N9 ORDE noTc. vAç. ocur nENguINAgIoN CATEQRIA 
3 (B7) 1 o 1 0F.ESP.MAQ.0.P. OFICIAL 
TITULACIÓN oBsERvAcIoNs 
G. ESCOLAR CONTRATACIÓN INTERINA con CARGO A PRAZA VACANTE 

LABORAL FIXO.



“Té 

N9 ORDE DOTC. 
4 (B6) 1 
TITULA IÓN 
G. ESCOLAR 

ne anna noTC. 
5 (B 11) 2 
TITULACIÓN 
ESCOLARIDADE 

N9 ORDE DOTC. 
6 (B 10) 3 
TITULACIÓN 
ESCOLARIDADE 

N9 onnz DOTC. 
7 (B 12) 1 
TITULACIÓN 
ESCOLARIDADE 

N9 ORDE DOTC. 
8 (B 9) 4 
TITQLACIÓN 
ESCOLARIDADE 
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!AQ¿ OCUP DENOMINACION 
.0 1 OF. CARPINT. 

OBSERVACIONS 
OFICIAL 

Folio N ° 

CATEGORIA 

CONTRATACIÓN INTERINA CON CARGO A PRAZA VACANTE 
LABORAL FIXO. 

VAC. ocup DENOMINACION 
0 2 XARDIÑEIRO 

OBSERVACIÓNS 
CONTRATACIÓNS INTERINAS 
VACANTES LABORAL. 

PEON 
CON CARGO 

VAC. OCUP DENOMINACION 
0 3 PEON LIMPEZA 

OBSERVACIONS 
CONTRATACIÓNS INTERINAS CON CARGO 
VACANTES LABORAL. 

PEON 

VAC. OCUP DENOMINACION 
0 1 CONSERXE 

OBSERVACIONS 
CONSERXE 

CATEGORIA 

A PRAZAS 

CATEGORIA 

A PRAZAS 

CATEGORIA 

CONTRATACIÓN INTERINA CON CARGO A PRAZA VACANTE 
LABORAL FIXO. 

VAC. OCUP DENOMINACION 
O 4 P. OBRAS E SERV. 

OBSERVACIÓNS 
CONTRATACIÓNS INTERINAS 
VACANTE LABORAL F. 

PEON 
CON CARGO 

E).- PERSOAL LABORAL A TEMPO PARCIAL 
N9 ORDE DOTC. 
1 (C2) 1 
TITULACIÓN 
G. ESCOLAR 

N9 ORDE DOTC. 
2 (B 11) 1 
TITULACIÓN 
ESCOLARIDADE 

N9 ORDE DOTC. 
_3 (C 1) 2 
TITULACIÓN 
ESCOLARIDADE 

VAC. OCUP DENOMINACION 
O 1 AUX. BIBLIOT. 

OBSERVACIONS 

CATEGORIA 

A PRAZAS 

CATEGORIA 
AUXILIAR 

CONTRATACIÓN CON CARGO PRAZA. VACANTE PERSOAL 
LABORAL FIXO TEMPO PARCIAL. 

VAC. QQQ2 DENOMINACION 
O 1 LIMPADORA 

OBSERVACIÓNS 
CONTRATACIÓN INTERINA CARGO 
PERSOAL LABORAL FIXO TEMPO COMPLETO. 

PEON 

VAC. QQQ2 DENOMINACION 
O 2 LIMPADORA 

OBSERVACIÓNS 
PEON 

PRAZA 

CATEGORIA 

VACANTE 

CATEGORIA 

CONTRATACIÓNS INTERINAS CARGO PRAZAS VACANTES 
PERSOAL LABORAL F. TEMPO PARCIAL.



F).- PERSOAL EVENTUAL DE ABINETES 
!L_QB2E QQEAQL vAc. ocup. DENOMINACIÓN 

1 1 0 1 S. PART. ALCAL. 
1 1 ASESOR (TITULADO 

SUPERIOR). 

gggggQg.— Proceder á publicación no Boletín.0ficial da 
Provincia de anuncio polo que se expoña ó público o expediente 
e acordo adoptado, facendo constar que por prazo de 15 días 
hábiles os interesados indicados no artigo 22.1 do R.D. 500/90, 
do 20 de Abril, poderán examinalo e formula-las reclamacións ós 
que se refire o apartado 2 do artigo citado. 

TERCEIRO.- 0 Presuposto considerarase definitivamente 
aprobado se durante o citado periodo non se presentaran 
reclamacións, entrando en vigor previa inserción no Boletín 
oficial da Provincia dun resume por capítulos de cada un dos 
presupostos que o integran. 

CUARTO.- Do presuposto aprobado remitirase copia ós 
órganos competentes do Estado e Comunidade Autónoma.- 

6.- APROBACION N0 sEU cAso CONVENIO ENTRE A XUNTA DE 
GALICIA E o CONCELLO DE REDONDELA E POSTA A DISPOSICIÓN DA 
CONSELLERÍA DE EDUCACIÓN DUNHA PARCELA DE TERREO PARA 
CONSTRUCCIÓN DUN CENTRO PÚBLICO DE EDUCACIÓN INFANTIL E 
PRIMARIA.- 

Pola Presidencia dase conta de escrito de data 20 de 
Febreiro de 1997, do Secretario Xeral da Consellería de 
Educación e Ordenación Universitaria da Xunta de Galicia, 
adxuntando Convenio de Colaboración entre a citada Consellería 
e este Concello para execución de obras de execución e 
equipamento dun centro público de Educación Infantil e Primaria, 
e anexos ó mesmo. 

Asimesmo pola Presidencia dase conta de expediente 
tramitado por este Concello, en relación con este asunto, no que 
constan escritos do Aparellador' Municipal D. Angel Toucedo 
Alvarez de data 21 de Abril de 1997, relativos a descrición da 
parcela que se pón a disposición da Consellería de Educación e 
Ordenación Universitaria, cédula urbanística da mesma con 
determinación de usos urbanísticos e infraestructuras, así como 
planos a escalas 1:500 e 1:5000, e certificado do Sr. Secretario 
relativo a inscrición no Libro de Inventario e Rexistro de Béns 
deste Concello.



(Selo da Corporación) (Smatura do Presudente) 

Serie A N.° 0361287 

Asi mesmo dase conta de informes do Secretario e 
Interventor de_datas 18 e 21 de Abril, respectivamente. 

Así mesmo dase conta de dictame da Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal na súa xuntanza do 
día 22 de Abril de 1997, que dí: 

"Visto o Convenio de colaboración entre a Xunta de 
Galicia (Consellería de Educación e Ordenación Universitaria) e 
o Concello de Redondela para a execución das obras de 
construcción e equipamento dun Centro Público de Educación 
Infantil e Primaria onde se solicita a posta a disposición da 
Xunta por parte do Concello de Redondela, de terreos cunha 
superficie de 7.371 M2., sitos na Marisma de Santa Mariña, visto 
así mesmo a restante documentación unida ó expediente, despois 
de moitas delíberaciõns procédese a súa votación, sendo 
desglosado o devandito asunto, pola Presidencia, en dous 
apartados: 

PRIMEIRO.- POSTA A DISPOSICIÓN DA XUNTA DA PARCELA DE 
7.371 M2., SITA NA MARISMA DE SANTA MARIÑA: 

Queda dictaminado favorablemente por unanimidade dos 
membros presentes na devandita Comisión Informativa. 

SEGUNDO.- SINATURA DO CONVENIO ENTRE A XUNTA DE 
GALICIA E O CONCELLO DE REDONDELA NO QUE SE REFIRE O RESTO DAS 
CLAUSULAS: 

Queda dictaminado cos votos a favor dos Concelleiros 
do PP., D. Luis A. Miguez Docampo, D. José Manuel Soto Virulegio 
e D. Gumersindo Fernández Méndez e do Concelleiro do Grupo Mixto 
D. Francisco Puch Casal, e coa abstención do resto do 
Concelleiros do PSdeG-PSOE e do BNG., D. Emilio González 
Iglesias, D. Xaime Rei Barreiro e Dona. Cecilia Pérez Orge, que 
actuaba en representación D. Carlos Pazos Docampo, facendo 
constar estes que a súa abstención quedará suxeita ata o Pleno 
en función das posibles modificacións que se fagan no devandito 
Convenio." 

- Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este maniféstase que non lle presta a súa 

_aprobación ó convenio obxecto deste asunto, porque hipoteca ó 
Concello, estimando que a execución das obras de construcción e 
equipamento do centro público de educación infantil e primaria 
en Redondela, é responsabilidade da Xunta, indicando por outro 
lado que non está de acordo coa exención dos impostos e taxas 
desa obra a favor da Xunta.



- Continúa a súa intervención o citado Sr. 
Concelleiro, sinalando que non entende porque o Concello ten 
porqué destinar cartos para a construcción de edificios con fins 
educativos. Remata a súa intervención indicando que o que vale 
é o que dí o Convenio e non as palabras dos asesores, e que este 
Convenio é moi lesivo para o ensino público, denunciando que o 
PP financia centros privados de ensino. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. REI BARREIRO, por este maniféstase que este asunto é grave 
e é unha negligencia do equipo de goberno, e concretamente do 
Sr. Alcalde, e fala neste senso do escrito da Xunta de Galicia 
de data 27 de Febreiro de 1997, engandindo o convenio citado, 
traese hoxe a debate deste Pleno, a pesares do compromiso cos 
partidos políticos para resolver urxentemente este asunto, 
considerando que este centro non vai a entrar en funcionamento 
no vindeiro mes de setembro. 

Así mesmo sinala que se lle debería dicir ó 
Subdirector Xeral da Xunta de Galicia, que se lle cargase o pago 
das taxas e impostos ó constructor do edificio, e por outro lado 
parece, polo que se recolle da prensa, que se lle quere vota-la 
culpa ós funcionarios cando xa hai un escrito do interventor 
sobre este asunto, rematando a súa intervención, indicando que 
se debería dar trámite ó convenio polo Alcalde, aínda que logo 
se trousexe ó Pleno. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Conceleiro 
SR. SOTO VIRULEGIO, por este sinálase que este mesmo convenio 
foi aprobado por unanimidade cos Votos favorables do PSdeG-PSOE 
e do BNG no Concello de Gondomar, e polo tanto extráñalle faga 
un distinto tratamento deste asunto en distintos Concellos. 

Continúa na súa intervención o citado Sr. Concelleiro, 
falado da conservación e mantemento prevista na Lei Orgánica 
1/90, a cargo dos municipios, considerando, a. actuación. do 
Concelleiro Sr. Pazos Docampo como de alarmista. 

Asi mesmo o citado Sr. Concelleiro dí que co asunto do 
Colexio levamos máis de dous anos, e referíndose ó Concelleiro 
Sr. Rei Barreiro, dille que non é a persoa máis adecuada para 
critica-la actuación do equipo de goberno neste asunto, pois en 
dezasete anos que estivo como Alcalde pouco fixo para que os 
Colexios estiveran en mellores condicións, e considera que a súa 
xestión non foi boa neste asunto. 

Por outra banda sinala o aludido Sr. Concelleiro que 
nos trámites precisos para a posta a disposición dos terreos, 
non se indicaba a superficie dos mesmos, segundo lle indicaron 
os técnicos, e houbo que poñerse en contacto con Santiago para 
retomalo tema, e ese foi un dos motivos do retraso deste asunto.
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- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este sinálase que o seu partido a pesar 
da disparidade ten certa homoxeneidade, o que non ocorre co PP, 
e continúa a súa intervención sinalando neste asunto a 
responsabilidade é da Xunta, dicindo que non se pode adoptar 
acordo ilegal, pero tampouco un acordo que sexa lesivo para o 
Concello. Remata a súa intervención, dicindo que non acepta o 
que figura no Convenio de reversiõn do edificio a favor da 
Xunta, nin a exención de impostos e taxas interesada pola Xunta. 

- Concedida a palabra pola Presidencia, polo 
Concelleiro SR. REI BARREIRO, maniféstase que sobre a cláusula 
do convenio relativa á conservación e mantemento do edificio, 
está establecido por Lei, e que polo que respecta á exención de 
taxas e impostos supón que caen de primos o equipo de goberno. 
Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro dicindo que 
nunca o que fala cando foi Alcalde asinou un convenio para 
construir colexios en Redondela, e que polo que respecta ó 
Centro de Saúde tamén existira un proxecto de convenio que non 
foi asinado, pero o centro está ahí e fala da súa xestión levada 
a cabo en dezasete. anos, aludindo entre outras cousas á 
construcción e posta en marcha de dous servicios ó Colexio de 
Trasmañó, ó Centro de Saúde e Pavillón Polideportivo de 
Redondela, a Gardería de Laredo, etc.. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
dicindo que as súas Xestións como Alcalde as facía por teléfono 
moitas veces sen necesidade de desprazarse debido ó seu 
prestixio e autoridade, e que con respecto ó Colexio falou co 
Secretario Xeral e o Delegado xunto coa APA para xestiona-lo 
mesmo, contando coa palabra do Sr. Conselleiro que sempre 
defendeu, pero faltou a súa palabra e o Colexio de Educación 
Priamria en Redondela en setembro non entrou en funcionamento; 
logo díxose que se arreglaría despois do verán, pero igualmente 
tampouco se fixo nada, e alude á mala fe da Consellería de 
Educación como a responsable de que non funcione o Colexio 
citado. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. ALONSO LEMOS, por este Solicítase da Presidencia que o tempo 
que se concede ós concelleiros no debate se axuste ó Regulamento 
Orgánico deste Concello. 

A 

Polo Voceiro do PSdeG-PSOE, D. XAIME REI BARREIRO, e 
tendo en conta que o seu Grupo é favorable á posta a disposición 
dos terreos á Conselleria de Educación e Ordenación 
Universitaria, para construcción dun centro público, pero mostra 
a súa disconformidade coa signatura do Convenio que se trae a 
esta sesión plenaria, solicita da Presidencia votación separada 
dos citados puntos.



~
~~
~

~ Pola Presidencia admitese a separación separada deste 
punto da Orde do Dia: 

2g1ng;gg.- Este Concello Pleno por unanimidade dos 
Sres./as Concelleiros/as asistentes, prestan a súa aprobación á 
posta a disposición á Conselleria de Educación e Ordenación 
Universitaria por parte deste Concello, dos terreos necesarios 
para a construcción dun Centro Público de Educación Infantil e 
Primaria neste Concello. 

ggggygg.— Seguidamente se somete a votación o 
referente ó Convenio de Colaboración a suscribir pola 
Conselleria de Educación e Ordenación Universitaria e o Concello 
de Redondela, referente á construcción dun Centro Público de 
Educación Infantil e Primaria en Redondela, así como apartados 
B) e E) do Anexo I ó citado Convenio. Efectuada a correspondente 
votación, votan en contra os Sres./as Concelleiros/a do BNG (3), 
e os Sres./a Concelleiros/a do PSdeG-PSOE (6); votan a favor os 
Sres./as Concelleiros/as do PP (9), e os Sres. Concelleiros do 
Grupo Mixto (2). 

Na súa consecuencia prestouse aprobación ós términos 
do Convenio a suscribir por este Concello coa Conselleria de 
Educación e Ordenación Universitaria para os fins indicados, e 
apartados B) e E) do Anexo I do citado Convenio, facultando ó 
Sr. Alcalde, para a signatura do mesmo.- 

7.- APRQBAQIQN, no seu eng. ORDENANZA PREZQ PÚBLICO 
POLOS SERVICIQS PRESTADOS NA Esçgm agrupa. na MÚSICA.- 

Pola Presidencia dase conta de proposta do Patronato 
do Conservatorio de Música de Redondela, de data 12 de Marzo de 
1997, que transcrita dí: 

"Pola Presidencia dase conta que o Patronato en 
xuntanza celebrada o pasado 9 de Decembro de 1996, aprobou o 
PREZO PÚBLICO POLOS SERVICIOS PRESTADOS NA ESCOLA DE MÚSICA 
MUNICIPAL. 

Posto de manifesto o expediente na Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal, esta, na súa 
xuntanza celebrada o dia 17 de Febreiro, acordou deixalo asunto 

¡ 

Sobre a Mesa, xa que se deberia ter en conta un sistema de becas~~ para os máis desfavorecidos, coa finalidade de que todo aquel 
que o desexe poida utiliza-los servicios da Escola Municipal de 
Música e ninguén quede fora por motivos económicos. 

O Patronato do Conservatorio, en xuntanza celebrada no 
día de onte, e examinado de novo o expediente de referencia, e 
previa explicación pola Presidencia de que no punto anterior da 
Orde do Día, no Orzamento para o exercicio de 1997, se contempla

~ ~~ ~~ ~ ~
~



~ 
~~~ 

~~

~

~

~ 

~~~ 

~~

~

~ 
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dentro dos Gastos, no seu Capítulo 49, a cantidade de 400.000.- 
Pesetas, con posibilidade de aumenta-la ó longo do exercicio, 
para subvencións a familias, co obxecto de permitir a aqueles 
rapaces nos que na súa unidade familiar conten con poucos 
recursos económicos, poidan acceder ós estudios de música, por 
unanimidade dos seus membros presentes, acordan prestarlle a súa 
aprobación Ó PREZO PÚBLICO POLOS SERVICIOS PRESTADOS NA ESCOLA 

V 

DE MÚSICA MUNICIPAL, e que se siga adiante coa súa tramitación, 
E 

sen ter en conta o dictame da Comisión Informativa de Facenda, 
' Patrimonio e Persoal, no senso de que se recolla no mesmo un 

sistema de becas, xa que este figura no Capítulo 49, dos 
Gastos, do Orzamento do Conservatorio de Música para o exercicio 
de 1997." 

Así. mesmo, dase conta. da. Proposta. da. Proposta. da 
Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal do 22 de 
Abril de 1.997, que dí: 

~~

~ 

~~~

~

~

~

~

~

~

~

~

~ 

~~~

~ 

"Vista a Ordenanza de "Prezo Público polos servicios 
prestados na Escola de Música Municipal", aprobada por 
unanimidade dos membros asistentes na xuntanza do Patronato do 
Conservatorio de Música de Redondela na data 9.12.96 e pendente 
de dictame mentres non se establecera un sistema de becas ou 
axudas, polo Sr. Concelleiro de Educación se informa ós membros 
presentes que no orzamento do Patronato do Conservatorio de 
Música se consignou unha partida orzamentaria para facer fronte 
a ditas axudas e que haberá que establecer unhas bases para a 
súa concesión. Despois de deliberar pásase o asunto a votación, 
quedando dictaminado FAVORABLEMENTE polos votos a favor dos 
concelleiros do P.P. D. Luis A. Míguez Docampo, D. José Manuel 
Soto Virulegio, D. Gumersindo Fernández Méndez, polo concelleiro 
do grupo mixto D. Francisco Puch Casal e pola concelleira do 
B.N.G. Dê. Cecilia Pérez Orge e coa abstención dos Concelleiros 
do PSdeG-PSOE, D. Emilio González Iglesias e IL Xaime Rei 
Barreiro." 

Pola. Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións.

~ 

~~~~

~ 

~~ 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, por este maniféstase que o BNG votará a favor 
do presente asunto, e que as becas para as familias máis 
desfavorecidas se traigan a aprobación con tempo suficiente. 

. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este dise que tendo en conta que o 
asunto das becas está resolto favorablemente, lle dará a súa 
aprobación a este asunto da Orde do Día.



- Concedida a palabra pola Presidencia ó\Concelleiro 
SR. SOTO VIRULEGIO, por este maniféstase que o asunto das becas 
se tomará en consideración para o vindeiro curso. 

_ 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Proposta da Comisión Informativa de Facenda, Patrimonio e 
Persoal transcrita, e na súa consecuencia, adoptou, os seguintes 
acordo: 

Primeiro.- Aprobar inicialmente o Prezo Público polos 
Servicios Prestados na Escola de Música Municipal. 

Segundo.- Sometelo ó trámite de información pública, 
e audiencia ós interesados, polo prazo mínimo de trinta días 
para a presentación, por escrito, de reclamacións e suxerencias, 
segundo dispón o Artigo 49 da LRBRL. 

Terceiro.- En ausencia de reclamacións e/ou 
suxerencias, entenderase elevado a definitivo o acordo de 
aprobación inicial, debendo procederse a súa publicación no 
Boletín oficial da Provincia do texto íntegro do prezo público.- 

8.- DAR CONTA DO EXPEDIENTE DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO 
3197.- 

Pola Presidencia dase conta do Expediente de 
Modificación de Crédito 3/97, mediante xeración de crédito, por 
importe de 9.232.206.- pesetas, aprobado por Resolución da 
Alcaldía de data 3 de Abril do ano que andamos, distribuido do 
seguinte xeito nos estados de ingresos e de gastos do Orzamento 
prorrogado deste Concello: 
a) Ingresos 
Subconcepto Denominación Pesetas 
97 755 21 Subvención da Xunta de 

Galicia, PIEL/97 (3/97) 9.232.206.- 

b) Gastos 
Subprograma e 
Subconcepto Destino Pesetas 
97 4411A 623 02 Abastecemento e sanea- 

mento en Parada-Chapela, 
PIEL/97 (3/97) 9.232.206.- 

O Concello Pleno, quedou ENTERADO.-



~
~~~
~~~~ 
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"Dase
z 
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as Bases Reguladoras 

Foho N ° 

dos 

Grande Grande se fai constar 
que debería cambiarse o apartado 49 do Artigo 69 no senso de que

~ 
_APROBACIÓN no snu CASO BASES REGULADORAS nn 

gonvocnronxa nos PREMIOS VIADUCTOS.- 
Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 

Informativa de Deportes de data 23 de Abril de 1997, 
transcrita dí: 

que 

Premios 

"si non houbera candidatos, a Comisión Informativa de Deportes 
poderá propoñer ós seus propios candidatos", así como cambialo 

aprobación das Bases, 
Grande." 

debate. 

orde do Art.~ ~ 10. 

VOTACIÓN E ACORDO: 
coas indicacións feitas polo Sr. 

En votación ordinaria e 

Pola. Presidencia ábrese c) correspondente turno de 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GRANDE GRANDE, por este maniféstase que está de acordo coas 

por 
unanimidade dos Señores asistentes, acordou propoñer ó Pleno a 

Grande 

Bases referentes a este tema, pero que o BNG quere deixar claro 
que non se gaste como se facia anteriormente. 

SR. 

do Día. 

Concelleiros/as asistentes, 
proposta transcrita.- 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro colaboración 
prestada polos distintos grupos políticos neste asunto da orde 

FERNANDEZ MENDEZ, 

O Concello 

por este agradécese a 

Pleno, por unanimidade 
prestoulle a 

dos 
súa aprobación 

10.- NOMEAMENTO CONSELLO DE ADMINISTRACIÓN DO CENTRO 
DEPORTIVO MUNICIPAL.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Deportes de data 23 de Abril de 1997, 

Estatutos do 

transcrita dí: 

Centro 
"De conformidade co que determina o Art. 

Deportivo Municipal, o
~7 

Consello 

Sres./as
á 

que 

dos 
de

~
~



Administración do mesmo estará composto por catro concelleiros, ademáis do presidente, un dos cales era designado 
vicepresidente, 3 representantes de actividades deportivas en 
representación dos deportes de maior utilización do pavillón e 
un representante dos centros oficiais de ensino. 

Vistas as manifestacións dos grupos politicos con 
representación no Concello e as dos distintos colectivos 
reunidos ó efecto, esta Conselleria, propón se adopte acordo no 
senso de propoñer ó Concello Pleno a composición do Concello de 
Administración do Centro Deportivo Municipal seguinte: 

PRESIDENTE: D. AMADO RICÓN VIRULEGIO, ou Concelleiro 
no que delegue. 

VICEPRESIDENTE: D. LUIS RODRIGUEZ VILARCHAN. 
VOCAIS: 
D. FRANCISCO PUCH CASAL 
D. XOSE LUIS GRANDE GRANDE 
D. JOSE BLANCO PUGA 
D. MANUEL IGLESIAS CAAMAÑO 
D. FERNANDO COLLAZO CARREIRA 
D. JOSE FERREIRA GONZALEZ 
D. ANTONIO GUITIAN GUITIAN 

A Comisión, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos señores asistentes, acorda propoñer ó Pleno a proposta 
transcrita." 

Pola presidencia ábrese <3 correspondente turno de 
debate. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GRANDE GRANDE, por este maniféstase a súa ledicia porque 
este asunto se teña solucionado, aínda que sexa depois de dous 
anos. 

- Concedida a palabra pola Presidencia Ó Concelleiro 
SR. GONZÁLEZ IGLESIAS, por este móstrase de acordo co contido da 
proposta da Comisión informativa de Deportes relativa a ese 
asunto.
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- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. FERNANDEZ MENDEZ, por este agradécese a colaboración do BNG 
neste asunto e se intentará que o Consello de Administración do 
Centro Deportivo Municipal, sexa operativo e funcional, 
mostrando tamén a súa ledicia porque o BNG coincida con 
propostas do PP, como neste caso. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Proposta transcrita.- 

11.- PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA DE BENESTAR 
SOCIAL. MULLER E XUVENTUDE, SOBRE CREACIÓN DUNHA ILE.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Benestar Social, Muller e Xuventude, de data 18 
de Abril de 1997, que transcrita dí: 

"Visto o punto sexto da Orde do Día da citada 
Xuntanza: "Debate e. Votación da proposta da Presidenta da 
Comisión de Benestar Social, Muller e Xuventude, respecto do 
apoio do Concello á criación dunha ILE formada por alumnos/as do 
Curso de Tapicería, organizado por este Concello no pasado 
exercicio. 

E vista a citada proposta da Concelleira Presidenta da 
Comisión Informativa en que se indica: 

"...Apoia-la Iniciativa Local de Emprego referida nos 
termos en que se expón no proxecto que se incorpora no 
expediente e consistente en: 

1.- Préstamo por" parte do ConcellL> de local para 
inicio de actividades, por un periodo inicial de 2 meses en 
tanto o mesmo non sexa utilizado como aula para os cursos de 
Formación Ocupacional. O local será unha aula utilizada no 
antigo Instituto de Bacharelato, en Paseo da Xunqueira, s/n9, 
para a impartición da materia de Tapiceria de Mobles. 

2.- Préstamo inicial polo mesmo periodo da maquinaria 
que se viña empregando para a imparticion do curso de 
Tapiceiro/a de mobles." 

, 
Esta Comisión Informativa, en votación efectuada co 

resultado de dúas abstencións e cinco Votos a favor, adopta o 
seguinte acordo: 

Dictaminar favorablemente a proposta da Concelleira 
Presidenta da Comisión e someter a cuestión a consideracion do 
Pleno."



_ 

Pola Presidencia ábrese cn correspondente turno de 
deliberacións. 

r 
- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 

SRA. PEREZ ORGE, por esta maniféstase que o BNG está de acordo 
co contido da proposta da Comisión Informativa, pero no co seu 
procedemento, xa que fai falta un acordo plenario, non está de 
acordo con que se utilizara o local e a maquinaria xa antes da 
adopción do correspondente acordo plenario. 

- Concedida a palabra pola presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que independentemente 
que esto se aprobe, se establezan criterios para que isto se 
poida levar a cabo por outras persoas, e que en relación cos 
custes se a empresa ten beneficios devolva eses cartos 
correspondentes ós gastos. 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. CANAL GOMEZ, por este maniféstase que se trata dunha ILE, 
que trata de establecerse coa colaboración do Concello, e que 
non perxudica ó mesmo. Continúa a súa intervención indicando que 
o Sr. Interventor debe facer un inventario de béns a utilizar 
pola citada ILE, e que non entende que se fale de gastos cando 
xa noutros casos houbo cesións semellantes e non se falou de 
gasto, xa que o importante é a colaboración que o Concello 
establece con esas persoas fomentando o traballo e (J nivel 
empresarial deste Concello. 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. PÉREZ ORGE, por esta ratifícase no manifestado 
anteriormente no senso de que está a favor do proxecto en 
cuestión, e non do procedemento seguido e que o BNG aproba a 
proposta tal e como figura no dictame da Comisión Informativa 
correspondente, e que no futuro posibles iniciativas 
semellantes, se lle dé o mesmo tratamento que esta. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que a outros se lle 
dé o mesmo tratamento que ás persoas integrantes desta ILE, e 
que con respecto ós gastos que se paguen pola ILE se a mesma 
tivese beneficios. 

- Concedida a palabra pola presidencia á Concelleira 
SRA. CANAL GÓMEZ, por esta sinálase que lle da a súa aprobación 
a esta ILE concretamente como lle daria a outras distintas que 
aparezan no futuro. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Proposta transcrita.-
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12.-. APROBACIÓN no sEu cAso DE BASES PARA A 
SELECCIÓN DE PERSOAL DOCENTE PARA IMPARTICIÓN DE cansos DE 
FORMACIÓN OCUPACIONAL. - 

Pola Presidencia dase conta de expediente relativo a 
este asunto da Orde do Día. 

Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. PÉREZ ORGE, por esta sinálase que despois de dous Comisións 
Informativas, chegouse á conclusión de que non había titulación 
específica a esixir, considerando como méritos debían de figura- 
lo empadroamente en Redondela, e o de atoparse no paro, e que o 
BNG dixo que si o empadroamento en Redondela non era legal, se 
incrementase a valoración do mérito do paro ata 2 puntos, e que 
iso non aparece nas Bases. 

- Concedida a palabra ó Concelleiro SR. GONZALEZ 
IGLESIAS, por este sinálase que se aclare o exposto 
anteriormente pola Concelleira do BNG Sra. Pérez Orge, si se 
aclara en sentido afirmativo votará a favor, noutro caso 
absteríase o PSdeG-PSOE. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. SOTO VIRULEGIO, por este sinálase que os méritos referentes 
ó empadroamento en Redondela. e o paro, son circunstancias 
persoais que poderian ser discriminatorias segundo ten informado 
verbalmente o Sr. Secretario. 

Polo Sr. Secretario infórmase rectificando o exposto 
polo anterior Sr. Concelleiro, indicando por outro lado que hai 
xurisprudencia nese sentido.

z - Concedida a palabra pola Presidenica o Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este indícase que noutros casos 
fíxose constar tal condición e o Secretario non dixo nada. 

Polo Sr. Secretario se manifesta que noutros casos non 
se lle pedira información algunha ó respecto, nin verbal nin por 
escrito. 

Polo Sr. Interventor maniféstase que é unha cuestión 
xurídica, e que non é da súa competencia. 

Pola Presidencia retírase este asunto da presente Orde 
do Día.-



13.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G. Sl EMPREGO XUVENIL.- 

_ 
Pola Presidencia dase conta de que este asunto non foi 

informado pola Comisión Informativa correspondente, polo que de 
conformidade co disposto no Art. 82 do Regulamento de 
Organización, Funcionamento e Réxime Xurídico das Entidades 
Locais, é necesario que pola Corporación se ratifique a súa 
inclusión na presente Orde do Día. 

Por unanimidade de tódolos Sres/as Concelleiros/as 
asistentes a esta sesión, acórdase ratifica-la inclusión deste 
asunto na Orde do Día. 

Así mesmo pola Presidencia dase conta de Moción do 
Grupo Municipal do B.N.G., de data 22 de Febreiro de 1997, que 
transcrita di: 

"A situación laboral da mocidade galega está 
determinada por unha preocupante situación que se reflexa nas 
altas taxas de paro xuvenil situado, segundo datos oficiais, 
sobre o 40%, duplicando a porcentaxe que se dá en Europa. Así 
mesmo a precarización das condicións de traballo para a xente 
moza é patente -discriminación salarial, escasa protección 
social...-. Non esquezamos tampouco o carácter eventual da 
maioría dos contratos nos que participa a xente nova. 

A actuación no que se refire á creación de emprego 
pasa pola elaboración dun Plano Galego de desenvolvemento 
económico no que a mocidade sexa integrada correctamente co fín 
da potenciación dos nosos sectores productivos. 

Así mesmo e insertandose no anterior, son necesarios 
estudios que permitan coñece-la realidade socio-económica da 
mocidade das comarcas e concellos. Estes estudios deberán 
completarse con planos de actuación comarcal e local que 
contemplen as posibilidades de desenvolvemente endóxeno das 
localidades e comarcas. 

A maioría dos mecanismos para a criación de emprego 
xuvenil están en máns de institucións supra-municipais, máis os 
Concellos non están exentos de capacidade. Entre outras, sas 
posibilidades de actuación son: 

1.- A elaboración de estudios ou planos de emprego 
como se apuntaba anterior. 

2.- Comprometerse e artellar mecanismos para impulsa- 
las iniciativas empresariais xuvenís que xurdan no Concello.
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Sendo máis que preocupante o desemprego xuvenil no 
noso pais e en particular no noso Concello, e asumindo a 
capacidade de actuación das institucións municipais en materia 
de emprego, o grupo municipal do B.N.G., presenta para a súa 
aprobación, a seguinte 

M O C I Ó N 
O Concello de Redondela comprométese a: 

Elaboración dun estudio da realidade socio-económica 
da mocidade do Concello como base para iniciar unha actuación 
municipal en materia de emprego xuvenil. 

Elaboración posterior dun programa de actuación local 
que recolla as posibilidades de desenvolvemento endõxeno da 
localidade e no que se contemplen: 

1.- A posibilidade de creación de emprego en obras e 
traballos de interese social. 

2.- Potenciación da Escola-Taller e casa de oficios. 
3.- A promoción de iniciativas de emprego baixo as 

fórmulas de Cooperativas ou doutro tipo. 
4.- Incentivos para a instalación pola mocidade de 

novas explotacións agrarias. Pontencia-lo relevo xeracional as 
explotacións familiares. 

5.- Compromisos de establecer, por parte do Concello, 
criterios de adxudicación de traballos polos que se garanta unha 
porcentaxe de xente nova empregada nos mesmos. 

A que as ofertas de emprego gue poida desenvolve-lo 
Concello sexan plantexadas baixo criterios de equidade e 
transparencia. 

A que as medidas de creación de emprego xuvenil que 
impulse o Concello garantan condicións dignas e estabilidade no 
traballo para os mozos e mozas afectados." 

Pola Presidencia ábrese <3 correspondente turno de 
debate.

z 
. 

- Concedida a palabra pola Presidencia o Concelleiro 
SR. GRANDE GRANDE, por este fálase de desemprego e dun 
desenvolvemento económico galego, interesando que destes 
Concellos se proxenten novas iniciativas, dando lectura o 
solicitado na súa Moción.



- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que votará a favor 
da mesma, a pesar da exposición xenérica da mesma. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. SOTO VIRULEGIO, por este deïxase constancia que por parte deste Grupo de Goberno, sempre houbo transparencia. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Moción transcrita.- 

14.- MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G. . S] RECOLLIDA SELECTIVR DO LIXO NO CONCELLO.- 
Pola Presidencia dase conta de que este asunto non foi 

informado pola Comisión Informativa correspondente, polo que de 
conformidade co disposto no Art. 82 do Regulamento de 
Organización, Funcionamenua e Réxime Xurídico das Entidades 
Locais, é necesario que pola Corporación se ratifique a súa 
inclusión na presente Orde do Día. 

Por unanimidade de tódolos Sres./as Concelleiros/as 
asistentes a este sesión, acórdase ratifica-la inclusión deste 
asunto na Orde do ïa. 

Pola Presidencia dase conta de Moción do Grupo 
Municipal do B.N.G., de data 18 de Abril de 1997, que transcrita 
dí: 

"A sociedade na que vivimos cada vez é máis 
consumista, críase máis necesidades e consecuentemente precisa 
maiores servicios. 

O aumento do consumo produce unha maior necesidade de 
embalaxes, caisas ou recipientes, que na maioría dos casos van 
parar o lixo e non se reciclan, sexan estes de cartón, papel, 
papel, plástico, metal, vidro ou outros materiais, a maioría 
deles reutilizábeis. 

No desaterro e construcción de edificios, prodúcense 
residuos de terra e cascallos que non sempre van parar ós 
lugares adecuados. Sobre esta cuestión hai aprobada polo Pleno 
unha Moción do B.N.G. dende o anterior mandato, que non se puxo 
en práctica. 

Das podas de árbores e arbustos, silveiras, etc., 
obtéñense restos orgánicos que case nunc son aproveitados.
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A cantidade de lixo que vai para queimar, en grande 
parte, pode ser aproveitada ou reutilizada, isto aforraría 
materias primas, árbores e seguro que o medio ambente nos 
agradecería este reaproveitamento. 

No Concello de Redondela case tódolos restos van parar 
á Marisma, ben para seren transportados como lixo a Cerceda, ben 
para ficaren como lixo nunha zona sanitario-escolar-deportiva, 
e que tamén podería ter un carácter lúdico. 

No noso Concello non hai recollida selectiva, polo que 
todo vai ó contenedor do lixo, nada se recicla. Da igual que 
contamine moito que pouco. Fase o máis cómodo: 

- Todo na mesma bolsa. 
Todo no mesmo contenedor. 
Todo no mesmo camión. 
Todo na Marisma. 
B.N.G. sempre defendeu: 

A recollida selectiva de lixo. 
- A reciclaxe e aproveitamento de todo aquilo que 

poda reutilizar. 
- A defensa do medio ambente. 

A vista de todo c› anterior, o Grupo Municipal do 
B.N.G. no Concello de Redondela propón que o Pleno adopte os 
seguintes acordos: 

1).- Por en marcha xa a recollida selectiva do lixo no 
noso Concello para poder reutilizar todo o aproveitablez carton, 
papel, plástico, vidro, metais, etc. 

2).- Aproveitar para leña os restos que sirvan das 
podas de árbores. 

3).- Chegar a acordos coas Comisións de Montes para 
depositar ne lugares adecuados as terras e cascallos non 
contaminantes, así como os restos de podas, arbustos e silvas, 
saneando logo os lugares nos que se depositen." 

Pola Presidencia ábrese cn correspondente turno de 
intervencións.



- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GRANDE GRANDE, por este maniféstase que non está de acordo co recollido no periodico "Faro de Vigo" referente ó BNG, e en relación con este asunto, dicindo que hai productos do monte que 
se poden reciclar, e dá lectura á proposta de acordo da Moción antes citada. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. REI BARREIRO, dí que apoiará a presente Moción. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. SOTO VIRULEGIO, por este maniféstase que practicamente é 
imposible o reciclaxe de materiais a que fai referencia a 
Moción, e que o reciclaxe de vidrio e outros productos vaise a 
levar a cabo neste Concello de forma inmediata. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres.7as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Proposta transcrita.- 

15.- MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., S/ O PLAN 
DIRECTOR DE INFRAESTRUCTURAS FERROVIARIAS PARA GALICIA.- 

Pola Presidneica dase conta de que este asunto non foi 
informado pola Comisión Informativa correspondente, polo que de 
conformidade co disposto no Art. 82 do Regulamento de 
Organización, Funcionamento e Réxime Xurídico das Entidades 
Locais, é necesario que pola Corporación se ratifique a súa 
inclusión na presnete Orde do Día. 

Por unanimidade de tódolos Sres./as Concelleiros/as 
asistente a esta sesión, acórdase ratifica-la inclusión deste 
asunto na Orde do Día. 

Pola presidencia dase conta de Moción do B.N.G., de 
data 12 de Abril de 1997, que transcrita di: 

"O Pleno do Parlamento de Galicia, en sesión celebrada 
o día 22 de Decembro de 1995, aprobou, por' unanimidade de 
tódolos grupos parlamentarios, o DICTAME DOSBRE A PROPOSTA 
ALTERNATIVA DUN PLANO DIRECTOR DE INFRAESTRUCTURAS FERROVIARIAS 
PARA GALICIA. 

O documento considera como bxectivos básicos do plano 
ferroviario para Galicia, os seguiantes: 

a).- A modernización da infraestructura ferroviaria.
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b).- A reducción sensible dos tempos de viaxe. 
c).- O aumento da seguridade. 

_ 

d).- A potenciación do tráfico de mercadorías e a súa 
interconexión. cos portos, aeroportos e ‘polígonos industrias 
principais de Galicia. 

e).- A integración do ferrocarril na trama urbana das 
cidades. 

A curto prazo, e mentres o plano esteña nas primeiras 
fases de execución, o dictame da Cámara Autonómica contemplaba 
como reivindicacións máis urxentes e prioritarias as seguintes: 

1.- As actuacións inmediatas na conservación e no 
mantemento das liñas máis abandonadas. 

2.- A consideración de proximidades para traxectos que 
reúnan as condicións requeridas. 

3.- As conexións interurbanas de maior frecuencia, 
rapidez e comodidade que as actualmente existentes. 

4.- A adecuación dos tréns, do seu número de unidades 
e dos horarios ás características e necesidades dos servicios. 

5.- A necesidade de esixir a presenza dunha estructura 
administrativa e técnica de RENFE e FEVE n galicia en 
consonancia coa importancia actual do servicio e as 
potencialidades descritas neste plano. 

Poe outra parte, o acordo do Parlamento Galego 
consideraba imprescindible para a modernización da 
infraestructura ferroviaria de Galicia a modificación do Plano 
Director de Infraestructuras (PDI), elaborado polo Governo 
Central, e un investimento non inferior a 173.523 millóns de 
pesetas durante o periodo 1996-2007, un periodo suficiente para 
executa-las obras requeridas, e para facilitar un investimento 
plurianual asumible. 

Canto ás conexións exteriores, o Dictame instaba á 
Xunta de Galicia a realizar un estudio, xunto coa Administración 
Central, e con outras administracións autonómicas, sobre as 
alternativas máis axeitadas e vantaxosas para incardina—la rede 
ferroviaria galega nas redes do Estado e nas liñas de alta 

_velocidade, conectando cos grandes eixos ferroviarios 
infraestructurais peninsulares (Madrid-Irún e Porto-Lisboa) en 
alta velocidade, pero deixando claro que, no plano concreto e 
actual, nos se debería discriminar ningunha das saídas que ten 
actualmente o país (Tui-Portugal, Ourense-Zamora, e Monforte- 
León), á vez que contemplaba. a modernización das tres con 
electrificación e incremento xeral das velocidades medias, como



aspecto imprescindible para vertebrar infraestructuralmente o noso pais. Para materializar este obxecto, o plano elaborado e aprobado pola Cámara galega reclamaba un investimento especifico de 65.000 millóns de psesetas. 
Posteriormente a este acordo parlamentario, o PP de Galicia manifestou e defendeu publicamente que se o Partido Popular gañaba as eleccións xerais, o dictame do Parlamento Galego sería unha realidade. Máis o tempo apremia e o BNG non ve 

na Xunta de Galicia unha actitude disposta a reclama-los acordos 
unánimes da Cámara Galega. Mesmo hai feitos que nos preocupan e 
que evidencian, unha vez máis, que a nación galega pode ver atrasada a modernización do noso ferrocarril. De momento xa non 
se cumpriron ningunha das previsións máis importantes 
contempladas no Dictame, nen a negociación Xunta-Ministerio, durante o ano 1996, para a modificación do PDI, nen os 
investimentos reclamados para os exercicios de 1996 e 1997. 

Por todo isto o Grupo Municipal do BLOQUE NACIONALISTA 
GALEGO somete á consideración do Pleno a adopción dos seguintes 
acordos: 

19).- Apoiar en tódolos seus términos o DICTAME SOBRE 
A PROPOSTA ALTERNATIVA DUN PLANO DIRECTOR DE INFRAESTRUCTURAS 
FERROVIARIAS PARA GALICIA, aprobado unanimamente polo Plarmaneto 
Galego o día 22 de Decembro de 1995. 

29).- Esixir á Xunta de Galicia e ó Goberno Central, 
a inmediata execución do plano de mellora do ferrocarril galego, 
contemplando os investimentos necesarios nos orzamentos do 
Estado. 

39).- Respecto das conexións co exterior -no plano 
concreto-, defende-lo acordo do Parlamento Galego que 
contemplaba a modernización das saídas de vía estreita e as tres 
de vía ancha coa electrificación, posibilitando c) acceso á 
velocidade alta. 

49).- Dar conta deste acordo plenarho á Xunta de 
Galicia, Ministerio de Fomento, Grupos Parlamentarios da Cámara 
galega e do Congreso dos Deputados, e presidencia de RENFE e 
FEVE. 

59).- Colaborar coa MESA EN DEFENSA DOS CAMIÑOS DE 
FERRO no seu laboral a prol da modernización do noso ferrocarril 
e modificación do PDI." 

Pola Presidencia ábrese c) correspondente turno de 
intervencións.
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- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este considérase vizantina a discusión de 
si o tren de alta velocidade a de ter entrada en Galicia por 
Ourense, e pide que se leve a efecto o acordo que no seu día 
adoptou o Parlamento Galego que contemplaba a modernización das 
saídas de vía estreita e as tres de vía ancha coa 
electrificación correspondente, e posibilitando o acceso a 
velocidade alta. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Proposta transcrita.- 

l6.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G., SL 
SUBVENCIÓNS ENTIDADES DEPORTIVAS DO CONCELLO.- 

Pola Presidencia dase conta de que este asunto non foi 
informado pola Comisión Informativa correspondente, polo que de 
conformidade co disposto no Art. 82 do Regulamento de 
Organización, Funcionamenua e Réxime Xurídico das Entidades 
Locais, é necesario que pola Corporación se ratifique a súa 
inclusión na presente Orde do Día. 

Por unanimidade de tódolos Sres./as Concelleiros/as 
asistentes a esta sesión, acórdase ratifica-la inclusión deste 
asunto na Orde do Día. 

Pola presidencia dase conta de Moción do Grupo 
Municipal do BNG, de data 14 de Marzo de 1997, que transcrita 
dí: 

"0 B.N.G. sempre defendeu a participación cidadá en 
tódolos aspectos da vida política municipal. 

No referente có deporte, sobretodo deporte base, o 
Concello ten que facilitar axudas para promocionar e favorecer 
este tipo de actividade, co cal se axuda á nosa xuventude a unha 
mellor convivencia e mesmo saúde física e psíquica. 

0 Concello non pode seguir dando máis dipñeiro a quen 
máis pide, segundo o criterio único e exclusivo de quen esta no 

. governo. 
Por todo isto o grupo municipal do BNG propón ó Pleno 

do Concello, que tome os seguintes acordos: 

19).- Convocar a tódolos clubes deportivos inscritos 
no Rexistro do Concello.



29).- Comunicar a estas entidades deportivas que 
cantidades de diñeiro se van destinar ó deporte no Orzamento do 
ano 1997. 

_ _ 

39).- Establecer coas entidades deportivas os 
criterios e maneira de reparto das cantidades destinadas para a 
axuda do seu funcionamento e promoción do deporte. 

49).- Estipula-las datas aproximadas de entrega destas 
cantidades." 

_ 
Pola Presidencia ábrese ca correspondente turno de 

intervencións. 
- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 

SR. GRANDE GRADE, por este maniféstase o seu agradecemento á 
iniciativa da Concelleira de Deportes de levar a cabo parte da 
súa proposta. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. REI BARREIRO, por este maniféstase a favor da proposta 
contida na Moción antes citada. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. FERNANDEZ MENDEZ, por este agradécese a colaboración do BNG, 
pero non está de acordo ó rechazo de subvencións ás asociacións 
deportivas. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GRANDE GRANDE, por este maniféstase que o Sr. Concelleiro de 
Deportes confunde as cousas e que co que non está de acordo o 
BNG e votou sempre en contra foi o referente á política de 
subvencións na que non se daba participación a quen debía 
participar. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
FERNANDEZ MÉNDEZ, sinálase que as subvencións que se conceden a 
entidades deportivas, fanse pola súa penuria económica, e que o 
BNG agora e antes sempre votou en contra das subvencións ás 
entidades deportivas, e remata a súa intervención dicindo que o 
BNG non sabe deste tema. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este maniféstase que neste debate éntrase 
en contradicciõns e que este asunto da Orde do Dia refírese á 
Moción do BNG. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. BLANCO PUGA, por este maniféstase que o PSOE non coincide co 
PP nin co BNG neste asunto, e que os criterios expostos son moi 
xenéricos, e que a parte nonvan dar resultado.
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0 Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Proposta transcríta.- 

17.- MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G. 
CONSTITUCIÓN DO PATRONATO DO CENTRO DEPORTIVO MUNICIPAL.- 

Pola Presidencia, a petición do Concelleiro Sr. Pazos 
do Campo, retírase este punto da Orde do Día da presente sesión, 
por ter sido tratado no punto décimo da mesma.- 

Auséntase do Salón de Sesións, os SRES. CONCELLEIROS 
ALONSO LEMOS, e PIÑEIRO COSTAS.- 

18.- NocIóN no GRUPO MUNICIPAL no B.N.G.. s1 A 
EDUCACIÓN INFANTIL EN GALICIA.- 

Pola Presidencia dase conta de que este asunto non foi 
informado pola Comisión Informativa correspondente, polo que de 
conformidade co disposto no Art. 82 do Regulamento de 
Organización, Funcionamenua e Réxime Xurídico das Entidades 
Locais, é necesario que pola Corporación se ratifique a súa 
inclusión na presente Orde do Dia. 

Por unanimidade de tódolos Sres./as Concelleiros/as 
asistentes a esta sesión, acórdase ratifica-la inclusion deste 
asunto na Orde do Día desta sesión. 

Seguidamente pola Presidencia dase conta da Moción do 
Grupo Municipal do BNG, de data 26 de Marzo de 1997, que 
transcríta dí: 

"Na lexislación actual a Educación Infantil non ten 
carácter obrigatorio. Nembargantes, nos últimos anos, este nivel 
educativo foi tendo progresiva importancia e a propia 
Administración Educativa trata de escolarizar ós nenos e nenas 
do ciclo 3-6 anos. 

Pero, a pesares do feito, ata o momento non existe 
, 
unha planificación global da Educación Infantil que contemple o 
nivel na súa totalidade e que atenda ás condicións de 
escolarización, ós requisitos que deben reuni-los centros, á 
formación do profesorado, ós concertos con outras 
administracións, ...



29).- Comunicar a estas entidades deportivas que cantidades de diñeiro se van destinar ó deporte no Orzamento do ano 1997. 

_ _ 

39).- Establecer coas entidades deportivas os 
criterios e maneira de reparto das cantidades destinadas para a 
axuda do seu funcionamento e promoción do deporte. 

49).- Estipula-las datas aproximadas de entrega destas cantidades." 

_ 
Pola Presidencia ábrese <3 correspondente turno de 

intervencións. 
- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 

SR. GRANDE GRADE, por este maniféstase o seu agradecemento á 
iniciativa da Concelleira de Deportes de levar a cabo parte da 
súa proposta. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. REI BARREIRO, por este maniféstase a favor da proposta 
contida na Moción antes citada. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. FERNANDEZ MENDEZ, por este agradécese a colaboración do BNG, 
pero non está de acordo ó rechazo de subvencións ás asociacións 
deportivas. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. GRANDE GRANDE, por este maniféstase que o Sr. Concelleiro de 
Deportes confunde as cousas e que co que non está de acordo o 
BNG e votou sempre en contra foi o referente á política de 
subvencións na que non se daba participación a quen debía 
participar. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
FERNANDEZ MÉNDEZ, sinálase que as subvencións que se conceden a 
entidades deportivas, fanse pola súa penuria económica, e que o 
BNG agora e antes sempre votou en contra das subvencións ás 
entidades deportivas, e remata a súa intervención dicindo que o 
BNG non sabe deste tema. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. PAZOS DOCAMPO, por este maniféstase que neste debate éntrase 
en contradiccións e que este asunto da Orde do Día refírese á 
Moción do BNG. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. BLANCO PUGA, por este maniféstase que o PSOE non coincide co 
PP nin co BNG neste asunto, e que os criterios expostos son moi 
xenéricos, e que a parte nonvan dar resultado.
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_ 
O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 

Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios términos, 
a Proposta transcrita.- 

17.- MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G.. SL 
CONSTITUCIÓN DO PATRONATO DO CENTRO DEPORTIVO MUNICIPAL.- 

Pola Presidencia, a petición do Concelleiro Sr. Pazos 
do Campo, retírase este punto da Orde do Día da presente sesión, 
por ter sido tratado no punto décimo da mesma.- 

Auséntase do Salón de Sesións, os SRES. CONCELLEIROS 
ALONSO LEMOS, e PIÑEIRO COSTAS.- 

l8.- MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO B.N.G.. S/ A 
EDUCACIÓN INFANTIL EN GALICIA.- 

Pola Presidencia dase conta de que este asunto non foi 
informado pola Comisión Informativa correspondente, polo que de 
conformidade co disposto no Art. 82 do Regulamento de 
Organización, Funcionamenua e Réxime Xurídico das Entidades 
Locais, é necesario que pola Corporación se ratifique a súa 
inclusión na presente Orde do Día. 

Por unanimidade de tódolos Sres./as Concelleiros/as 
asistentes a esta sesión, acõrdase ratifica-la inclusion deste 
asunto na Orde do Día desta sesión. 

Seguidamente pola Presidencia dase conta da Moción do 
Grupo Municipal do BNG, de data 26 de Marzo de 1997, que 
transcrita dí: 

"Na lexislación actual a Educación Infantil non ten 
carácter obrigatorio. Nembargantes, nos últimos anos, este nivel 
educativo foi tendo progresiva importancia e a propia 
Administración Educativa trata de escolarizar ós nenos e nenas 
do ciclo 3-6 anos. 

Pero, a pesares do feito, ata o momento non existe 
_ 
unha planificación global da Educación Infantil que contemple o 
nivel na súa totalidade e que atenda ás condicións de 
escolarización, ós requisitos que deben reuni—los centros, á 
formación do profesorado, ós concertos con outras 
administracións, ...



O primeiro ciclo da Educación Infantil dase en Galicia 
de xeito disperso e incontrolado, xa que nin sequer depende 
única e directamente da Consellería de Educación. Os centros de 
E.I., especialmente no ciclo O-3 anos, son centros privados, 
subvencionados ou non pola Xunta, pero que deben reunir uns 
requisitos e unhas condicións minimas para impartir este ciclo. 
A Xunta de Galicia ten polo tanto a obriga de velar polo 
cumprimento destas condicións e contribuir a unha planificación 
global deste nivel.

r O B.N.G. entende que e necesario abordar con carácter 
urxente e inmediato unha planificación global deste nivel 
educativo, motivo polo cal propón á consideración do Pleno a 
adopción do seguinte acordo: 

O Concello de Redondela insta á Xunta de Galicia, a 
que: 

19).- A Conselleria de Educación e O.U. se faga 
directamente da xestión e control de todo o relacionado coa 
Educación Infantil en Galicia. 

29)u- A Consellería de Educación e O.U. abordará, 
antes do próximo curso a planificación global da Educación 
Infantil en Galicia contemplando, como mínimo, as seguintes 
medidas: 

a) Censo dos centros existentes. 

b) Adecuacióndos mesmos ás condicións esixibles 
legalmente. 

c) Planificación da escolarización, elaborando unha 
rede de Centros de Educación Infantil. 

d) Elaboración dun marco global de concertos coas 
Administracións Locais para este nivel educativo. 

e).- Desenvolvemento do curriculo de actividades para 
o ciclo 0-3 anos. 

f).- Plan específico de formación do profesorado para 
este ciclo." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, pola mesma solicítase desta que as Mocións que 
figuran cos números 18, 19 e 20 na Orde do Dia da presente 
sesión, se debatan conxuntamente, aínda que se voten 
separadamente.
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a - Concedida a palabra pola Presidencia a Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, pola mesma maniféstase referente a este punto 
da Orde do Dia, que a Conselleria de Educación da Xunta de 
Galicia leve un control das Escolas de Educación Infantil no 
tramo de cero a tres anos. 

Auséntase da sesión os Concelleiros SRES. BLANCO PUGA 
e GONZALEZ IGLESIAS.

p - Concedida a palabra pola Presidencia o Concelleiro 
SRA. PEREZ ORGE, e con respecto á Moción que figura no punto 19) 
da Orde do Día da presente sesión, por esta maniféstase que se 
queren elimina-los equipos sicopedagóxicos de apoio, e que de 
feito estanse reducindo, impedindo que moitos rapaces se 
integren no proceso educativo, e remata a súa intervención dando 
lectura a súa proposta de acordo. Con respecto á Moción que 
figura co número 20) na presente Orde do Día, manifesta que 
segundo proposta do BNG hai unha plataforma en defensa do ensino 
público xa aprobada conanterioridade polo Pleno, e se solicita 
que si se é coherente coa anterior proposta e acordo, se aprobe 
o contido da presente Moción. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
SR. SOTO VIRULEGIO, por este maniféstase en relación cos asuntos 
que estanse a debatir conxuntamente, que a Xunta preocúpase da 
educación infantil e que a Consellería de Educación traballa 
nestes asuntos conxuntamente coa Consellería de Familia, sin que 
o BNG teña que vir a recordalo, e que a proposta da moción do 
BNG en defensa do ensino público, non é exclusiva do BNG, e por 
outro lado non o considera relevante, remata a súa intervención 
co citado Sr. Concelleiro dicindo que o PP votará en contra das 
Mocións que figuran na Orde do Día cos números 18 e 19, e se 
absterá na que figura na Orde do Día co número 20).

p - Concedida a palabra pola Presidencia a Concelleira 
SRA. PEREZ ORGE, por esta maniféstase que non hai unha 
constancia da totalidade dos centros de educación infantil 
públicos existentes, así como de levar á práctica a LOXSE, e 
remata a súa intervención dicindo que pola Xunta nesta materia 
educativa non se planifica nada e que por outro lado tampouco 
existe un plan de formación específica do profesorado, e que a 
última Moción non supón máis que un apoio á mesma en coherencia 
cun acordo anterior. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación o asunto n9 18 da Orde do pía, referente a 
Moción do BNG s/ a Educación Infantil en Galicia. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan 
en contra, da. mesma os Sres./as Concelleiros/as do PP (8);



abstense o Sr. Concelleiro do Grupo Mixto Sr. Puch Casal; votan 
a favor da mesma, os Sres./as Concelleiros/as do BNG (3), e os 
Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (4). Na súa consecuencia, resultou rexeitada a presente Moción.- 

l 
19.- MOCIÓN Do GRUPO MUNICIPAL no BJLG. . s¿ ATENCIÓN 

EDUCATIVAS ESPECIAIS: PROXECTO DE 
ORDENACIÓN DA ORIENTACIÓN E MANTEMENTO ESTRUCTURA DE EQUIPOS 
PSICOPEDAGÓXICOS DE APOIO.- 

Pola Presidencia dase conta de que este asunto non foi 
informado pola Comisión Informativa correspondente, polo que de 
conformidade co disposto no Art. 82 do Regulamento de 
Organización, Funcionamenua e Réxime Xurídico das Entidades 
Locais, é necesario que pola Corporación se ratifique a súa 
inclusión na presente Orde do Día. 

Por unanimidade de tódolos Sres./as Concelleiros/as 
asistentes a esta sesión, acórdase ratifica-la inclusión deste 
asunto na Orde do Dia. 

Se ausenta do Salón de Sesións, o SR. RODRIGUEZ 
VI LARCHAN . 

De seguido pola Presidencia dase conta de Moción do 
Grupo Municipal do B.N.G., de data 26 de Marzo de 1997, que 
transcrita dí: 

"A atención ós alumnos e alumnas con necesidades 
educativas especiais é un dos servicios esenciais do sistema 
educativo, porque afecta precisamente a aquelas persoas que 
teñan algún tipo de problemas que dificultan a súa integración. 

Por este motivo segue a ser unha obriga política e 
moral de primeira magnitude, o mantemento e mellora dotacional 
deste servicio que, entre outros organismos, préstase a traveso 
dos Equipos Psicopedagõxicos de Apoio. 

A Lóxica máis elemental e a prioridade de atender ó 
alumnado con necesidades educativas especiais, esixe das 
distintas administracións aofrtalar un servicio que 
desgracidamente ven funcionando en condicións precarias por 
falta de dotación humana e material. 

Pero sorprendentemente, a Consellería de Educación e 
Ordenación Universitaria pretende suprimi-los Equipos 
Psicopedagóxicos de Apoio privando ó alumando galego de ser
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correctamente atendido. Porque o funcionamento destes equipos é 
precisamente o que permite a coordinación cos Gabinetes de 
Orientación de Centro naqueles temas que pola súa complexidade 
non poden ser atendidos únicamente dende estes Gabinetes. 

Os Equipos Psicopedagóxicos de Apoio teñen unha 
cualificación prfesional e unhas funcións que os fán 
imprescindibiles para a atención ¿S alumnado con necesidades 
educativas especiais: Atención precoz, diferentes minusvalías, 
trastornos de audición e linguaxe, diversificación curricular, 

É por todo isto que c) Grupo Municipal do B.N.G., 
propón á consideración do Pleno á adopción do seguinte acordo: 

Instar á Xunta de Galicia para que: 

1).- Se teña en conta o Proxecto de Ordenación da 
Orientación presentado pola propia Consellería o ano pasado no 
que se respetaban os tres ámbitos contempla a LOXSE e que se 
conte cos profesionais que ata a actualidade veñen desenvolvendo 
a actividade de Orientación en Galicia, para a súa regulación. 

2).- Que se manteña a actual estructura de Equipos 
Psicopedagóxicos de Apoio por ser imprescindibles para atender 
ó alumnado con necesidades educativas especiais, dotándoos dos 
medios necesarios de carácter material e humano para o seu 
funcionamento e de acordo co proxecto presentado." 

Se incorpora á sesión o Concelleiro SR. BLANCO PUGA: 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación o punto 19) da Orde do Día, referente a 
Moción do Grupo Municipal do BNG s/ atención ó alumnado con 
necesidades educativas especiais: Proxecto de ordenación da 
orientación e mantemento estructura de equipos posicopedagóxicos 
de apoio. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan 
en contra da mesma, os Sres./as Concelleiros/as do PP (7) e o 
Concelleiro do Grupo Mixto Sr. Puch Casal. Votan a favor da 
mesma, os Sres./as Concelleiros/as do BNG (3), e os Sres./as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (5). 

Producíndose un empate entre os votos en contra e os 
votos a favor da presente Moción, para a adopción do acordo 
respectivo, se somete de novo a citada Moción a unha segunda 
votación.



Efectuada esta, obtivo o seguinte resultado: Votan en contra da Moción citada, os Sres./as Concelleiros/as do PP (7) 
e o Concelleiro do Grupo Mixto Sr. Puch Casal. Votan a favor da 
mesma, os Sres./as Concelleiros/as do BNG (3), e os Sres./as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (5). 

O _ 

Téndose producido empate nesta segunda votación como 
na primeira para a adopción do acordo correspondente, é preciso 
que dicida o voto de calidade do Sr. Presidente deste Concello 
Pleno, quen formulou o seu voto en contra da aprobación da 
citada Moción. Na súa consecuencia, por maioría de votos en 
contra, resultou rexeitada a Moción de referencia.- 

2o.- NocIoN no GRUPO MUNICIPAL no B.N.G.. ¿L 
SOLICITUDE APOIO Á MANIFESTACIÓN EN DEFENSA no ENSINO PÚBLICO.- 

Pola Presidencia dase conta de que este asunto non foi 
informado pola Comisión Informativa correspondente, polo que de 
conformidade co disposto no Art. 82 do Regulamento de 
Organización, Funcionamento ea Réxime Xurídico das Entidades 
Locis, é necesario que pola Corporación se ratifique a súa 
inclusión na presente Orde do Día. 

Por unanimidade de tódolos Sres./as Concelleiros/as 
asistentes a esta sesión, acórdase ratifica-la inclusión deste 
asunto na Orde do Día. 

Seguidamente pola Presidencia dase conta de Moción do 
Grupo Municipal do BNG, de data. 16 de Abril de 1997, que 
transcrita dí: 

"No Pleno celebrado pola Corporación Municipal o día 
24 de Xaneiro de 1997, aprobouse por unanimidade unha moción do 
BNG na que se instaba á Xunta de Galicia a: 

- Establecer unha politica de apoho e defensa do 
ensino público. 

- Atende-las necesidades do sistema educativo público 
coas partidas orzamentarias necesarias que permitan acada-los 
obxectivos contemplados na LOXSE (transporte e comedores 
escolares, equipamentos, novas construccións, materias 
optativas, profesorado suficiente ...). 

A Plataforma pola Defensa do Ensino Público de Galicia 
ven levando a cabo nos últimos meses unha serie de mobilizacións 
co fín de que a totalidade da Comunidade Educativa e a Sociedade 
galega en xeral manteñan unha resposta común e contundente para 
que as demandas e carecencias que se manifestan sexan 
debidamente atendidas pola Administración Educativa co fín de 
mellora-la calidade do Ensino Público.
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Para o 26 de Abril está convocada pola Plataforma unha 
mobilización nacional en Santiago e por este motivo o Grupo 
Municipal do BNG somete á consideración do Pleno, a adopción do 
seguinte acordo: 

O Pleno do Concello de Redondela manifesta 
públicamente o seu apoio á manifestación en defensa do ensino 
público que se celebrará en Santiago de Compostela o próximo 
sábado 26 de Abril de 1997." 

Incorpórase á sesión o Concelleiro SR. RODRIGUEZ 
VILARCHAN. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola.Presidencia 
sométese a votación o punto 20) da Orde do Día da presente 
sesión, relativo a Moción do Grupo Municipal do BNG s/ 
solicitude apoio á manifestación en defensa do ensino público. 

Efectuada esta, obtivo o seguinte resultado: Votos en 
contra, non houbo; Abstencións, os Sres./as Concelleiros/as do 
PP (8) e o Concelleiro do Grupo Mixto Sr. Puch Casal. Votan a 
favor da presente Mocións, os Sres./as Concelleiros/as do BNG 
(3), e os Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (S). Na súa 
consecuencia, e por maioria de votos favorables resultou 
aprobada a Moción de referencia.- 

21.- SOLICITUDE CONCELLO PAZOS DE BORBÉN SI MELLORA DA 
ESTRADA DE REDONDELA FORNELOS.- 

Pola Presidencia dase conta de que este asunto non foi 
informado pola Comisión Informativa correspondente, polo que de 
conformidade co disposto no Art. 82 do Regulamento de 
Organización, Funcionamento e 1Réxime Xurídico das Entidades 
Locais, é necesario que pola Corporación se ratifique a súa 
inclusión na presente Orde do Día. 

Por unanimidade de tódolos Sres./as Çoncelleiros/as 
asistentes a esta sesión, acórdase ratifica-la inclusion deste 
asunto na Orde do Día. 

Pola Presidencia dase conta do acordo adoptado polo 
Pleno do Concello de Pazos de Borbén, de data 19 de Marzo de 
1997, relativo a Moción sobre mellora da estrada de Redondela 
Fornelos, acordo que transcrito dí:



"Dase conta da proposición da Alcaldía que se 
reproduce seguinte: 

*Fai moitos anos que vimos loitando por conseguir 
mellora-lo trazado da estrada Redondela-Fornelos. Na actualidade 
este asunto constitúe o obxectivo estratéxico e prioritario da 
miña actividade como Alcalde deste Municipio porque creo 
sinceramente que del depende o noso futuro. 

Hai aproximadamente un ano, a Mancomunidade da Area 
Intermunicipal de Vigo acordou asumi-la realización deste 
proxecto con carácter prioritario. 

Agora, aínda que sei que o tema atópase en fase de 
estudio técnico, considero oportuno volver a insistir na 
urxencia desta cuestión ante os organismos competentes e en 
consecuencia propoño ó Pleno do Concello que acorde reiterar á 
Mancomunidade de Vigo a conveniencia. de face-las oportunas 
xestións ante a Xunta de Galicia para a axilización e 
programación a curto prazo da construcción dunha nova estrada 
Redondela-Fornelos, mediante a mellora e ensanche da actual no 
tramo Amoedo-Fornelos, e a execución dun desvío dende Amoedo ós 
Valos para soluciona-lo estrangulamento existente á saída de 
Redondela que impide e dificulta a normal circulación de 
vehículos tanto industriais como particulares. 

Así mesmo creo oportuno dar traslado do acordo que se 
adopte ós demáis Concellos da Mancomunidade para solidarizarse 
co mesmo.* 

Previa deliberación, o Pleno por unanimidade dos 
concelleiros asistentes (maioría absoluta legal), acorda aproba- 
la proposta da Alcaldía nos seus mesmos termos." 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, acordou solidarizarse coa Moción 
proposta polo Sr. Alcalde do Concello de Pazos de Borbén, 
relativa á mellora da estrada de Redondela a Fornelos.- 

ASUNTO URXENTE.- 
Polo Concelleiro do BNG Sr. PAZOS DOCAMPO, verbalmente 

Solicítase da Presidencia que se inclúa na presente Orde do Dia 
e como asunto urxente, a cuestión relativa ás manifestacións 
producidas no anterior Pleno, polo Concelleiro do Grupo Mixto 
Sr. Alonso Lemos, relativas a ilegalidade da actividade exercida 
na súa casa pola súa dona.



(Selo da Corporacsòn) (Sinatura do Presidente) 

serie A N.°o3s13o1 

Pola presidencia sinálase que tales manifestacións 
foron producidas a título individual polo citado Sr. Concelleiro 
e non como membro do equipo de goberno, pero que en todo caso 
sería necesario antes da adopción de acordo que este asunto se 
declarase urxente na presente sesión polo Pleno deste Concello. 

Non habendo unanimidade na declaración de urxencia de 
referencia, pola Presidencia se somete a mesma a votación. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan 
en contra da declaración da urxencia deste asunto, os Sres./as 
Concelleiros/as do PP (8) e o Concelleiro do Grupo Mixto Sr. 
Puch Casal. Votan a favor desa declaración da urxencia, os 
Sres./as Concelleiros/as do BNG (3) e os Sres./as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (5). Por maioría de votos en 
contra quedou rexeitada a declaración de urxencia, non 
incluíndose o presente asunto na orde do Día, e na súa 
consecuencia non debatíndose nin adoptãndose acordo respecto do 
asunto en cuestión.- 

SENDO as vintecatro horas da data fixada no 
encabezamento, pola Presidencia por imperativo legal levántase 
a presente sesión, que se inscribe no Libro dende o folio 033 do 
Paoel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n9 
0361275, ata a volta do folio 058, Serie A n9 0361301, de todo 
o que, se extende a presente Acta, da que, como Secretario, DOU 

O SECRETARIO 

LUIS TORRADO VAZQUEZ


